

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြန်တမ်း

အမှတ် ၄၂ | ရန်ကင်းမြို့ { ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၃ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁၆ ရက်) } သောကြာနေ့ [အတွဲ ၆၈

ဤအပိုင်းကို သီးခြားစုပေါင်း၍ တွဲထားနိုင်ရန် သီးခြားစာမျက်နှာတပ်ထားပါသည်။

အပိုင်း ၁

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး

အမိန့်အမှတ် ၂၁/၂၀၁၅

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဝါခေါင်လပြည့်ကျော် ၉ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၈ ရက်)

ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင် ရာထူးမှ နုတ်ထွက်ခွင့်ပြုခြင်း

ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ ဥပဒေပုဒ်မ ၁၅၊ ပုဒ်မခွဲ (ခ) ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်အရ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန် အဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင် ဦးငွန်မောင်းကို ၎င်း၏ သဘောဆန္ဒအလျောက် ရာထူးမှ နုတ်ထွက်ခွင့်ပြုလိုက်သည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်

နိုင်ငံတော်သမ္မတ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၈၀/၂၀၁၅

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဝါခေါင်လပြည့်ကျော် ၁ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၃၁ ရက်)

အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်/တာဝန်ခံညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်အဖြစ် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းနှင့် ချီးမြှင့်ငွေသတ်မှတ်ခြင်း

၁။ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအသီးသီးရှိ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းအခေါ်အဝေါ် များနှင့် လစာနှုန်းထားများကို ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ရုံး၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၁၉ ရက်စွဲပါ အမိန့် ကြော်ငြာစာအမှတ် ၂၃/၂၀၁၅ ဖြင့် ပြင်ဆင်သတ်မှတ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

၂။ ယင်းပြင်ဆင်သတ်မှတ်ချက်အရ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၃၀ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၃၅/၂၀၁၅ အရ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ စိုက်ပျိုးရေး ဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးကျော်ဝင်းကို အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်/တာဝန်ခံညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်အဖြစ် တာဝန်ပေးအပ်ခဲ့ရာ ၎င်းသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မေလ ၂ ရက်နေ့တွင် သက်ပြည့်အငြိမ်းစားယူပြီးဖြစ်သဖြင့်

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ စီမံကိန်းဦးစီးဌာန၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာ တင်ထွဋ်အား အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်/တာဝန်ခံညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်အဖြစ် တာဝန်ပေးအပ်လိုက်သည်။

၃။ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်/တာဝန်ခံညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်အဖြစ် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသည့် ဒေါက်တာ တင်ထွဋ်သည် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်အဆင့် သို့မဟုတ် ယင်းနှင့်တူညီသောအဆင့်တွင် ထမ်းဆောင်ရသည့် တာဝန်များအပြင် ဝန်ကြီးဌာနရုံး၏တာဝန်များကို တာဝန်ခံဆောင်ရွက်ရသည့်အတွက် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်း နည်းဥပဒေများ၏ နည်းဥပဒေ ၆၀ နှင့်အညီ လစဉ် ကျပ်ငွေ ၂၀၀,၀၀၀/- (ကျပ် နှစ်သိန်းတိတိ) ကို လက်ရှိခံစားလျက်ရှိသော လစာနှင့်စရိတ်အပြင် ချီးမြှင့်ငွေအဖြစ် ခံစားခွင့်ပြုလိုက်သည်။

အမိန့်အရ

ဇော်သန်းသင်း

အတွင်းရေးမှူး

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၉၈/၂၀၁၅

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဝါခေါင်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက်

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၁၁ ရက်)

၁။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု မူဘောင်တွင်ပါဝင်သည့် ရေနံနှင့် သဘာဝ ဓာတ်ငွေ့ကဏ္ဍမှ ရရှိသည့် ဝင်ငွေများကို စုဆောင်း၍ ရေရှည်တွင် ထိရောက်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက် အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာနနှင့် နော်ဝေနိုင်ငံအစိုးရတို့ သဘောတူညီချက်အရ နော်ဝေနိုင်ငံ Oil for Development Program မှ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ နည်းပညာနှင့် ကျွမ်းကျင်မှု အကူအညီများ ပံ့ပိုးဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကဏ္ဍမှ ရရှိသည့် ဝင်ငွေဖြင့် ရန်ပုံငွေထူထောင်ရေးမူဘောင်ရေးဆွဲနိုင်ရေးအတွက် အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များပါဝင်သော ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကဏ္ဍမှ ရရှိသည့်ဝင်ငွေဖြင့် ရန်ပုံငွေထူထောင်ရေးဆိုင်ရာ မူဘောင်ရေးဆွဲရေး ဦးဆောင်ကော်မတီအား ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်လိုက်သည် -

- (က) ဦးဝင်းရှိန် ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး
ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန
- (ခ) ဦးဇေယျာအောင် အဖွဲ့ဝင်
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
- (ဂ) ဒေါက်တာကံဇော် အဖွဲ့ဝင်
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး
အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန
- (ဃ) ဦးထွန်းထွန်းဦး အဖွဲ့ဝင်
ဒုတိယရှေ့နေချုပ်
ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံး
- (င) ဦးမျိုးမြင့် အဖွဲ့ဝင်
ဒုတိယစာရင်းစစ်ချုပ်
ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး

- (စ) ဦးဆက်အောင် အဖွဲ့ဝင်
ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်
- (ဆ) ဒေါက်တာမောင်မောင်သိမ်း အတွင်းရေးမှူး
ဒုတိယဝန်ကြီး
ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန

၂။ ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကဏ္ဍမှ ရရှိသည့်ဝင်ငွေဖြင့် ရန်ပုံငွေထူထောင်ရေးဆိုင်ရာ မူဘောင် ရေးဆွဲရေး ဦးဆောင်ကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည် -

- (က) နိုင်ငံတော်အတွင်း ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကဏ္ဍမှ ဝင်ငွေရရှိမှုနှင့် နိုင်ငံတော်၏ ရငွေသုံးငွေ စာရင်းသို့ ထည့်သွင်းလျာထားမှုအား စိစစ်သုံးသပ်ရန်၊
- (ခ) ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကဏ္ဍတွင် လက်ရှိကျင့်သုံးဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် ထုတ်လုပ်မှုအပေါ် ခွဲဝေသည့်စာချုပ်များနှင့် အမြတ်အပေါ်ခွဲဝေသည့်စာချုပ်များအား စိစစ်သုံးသပ်ရန်၊
- (ဂ) ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကဏ္ဍမှ ရငွေများအား စီမံခန့်ခွဲမှု မူဘောင်ရေးဆွဲရန်၊
- (ဃ) ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကဏ္ဍရငွေမှ စုဆောင်းသည့်ရန်ပုံငွေအား ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအစီအစဉ် ရေးဆွဲရန်နှင့် ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ရန်ပုံငွေမှ ထုတ်ယူသုံးစွဲမည့် ဘဏ္ဍာရေးအစီအစဉ်ချမှတ်ရန်။

၃။ ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကဏ္ဍမှ ရရှိသည့်ဝင်ငွေဖြင့် ရန်ပုံငွေထူထောင်ရေးဆိုင်ရာ မူဘောင် ရေးဆွဲရေး ဦးဆောင်ကော်မတီသည် လုပ်ငန်းကော်မတီနှင့် ဆပ်ကော်မတီများအား သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန များမှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကဏ္ဍမှ ရရှိသည့်ဝင်ငွေဖြင့် ရန်ပုံငွေထူထောင်ရေးဆိုင်ရာ မူဘောင် ရေးဆွဲရေး ဦးဆောင်ကော်မတီ၏ ဆောင်ရွက်ချက်များကို ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သို့ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ အစီရင်ခံတင်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။

အမိန့်အရ
ဇော်သန်းသင်း
အတွင်းရေးမှူး
ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး
အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၉၆/၂၀၁၅)
၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ပထမဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၁ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂ ရက်)

နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်း

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့မှ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သို့ ပေးပို့လာသော **နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း** အား ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာနည်းဥပဒေ ၇၉ အရ ထုတ်ပြန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

(ပုံ) ကျော်စိုး၊
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊
ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး။

နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေ (မူကြမ်း)

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၂) ။

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ လ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ လ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ ဟုခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၂ တွင် -

(က) ပုဒ်မခွဲ (ခ) တွင်ပါရှိသော “နိုင်ငံခြားငွေသား” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “နိုင်ငံခြားငွေ ငွေသား” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

(ခ) ပုဒ်မခွဲ (ဂ)၊ ပုဒ်မခွဲငယ်(၁) တွင်ပါရှိသော “နိုင်ငံခြားငွေ ငွေသား” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “နိုင်ငံခြား ငွေ” ဆိုသည့်စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

(ဂ) ပုဒ်မခွဲ (ဂ)၊ ပုဒ်မခွဲငယ် (၂) အား ပယ်ဖျက်ရမည်။

(ဃ) ပုဒ်မခွဲ (ဂ) ၏ နောက်၌ ပုဒ်မခွဲ (ဂ-၁) အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ဖြည့်စွက်ရမည် -

“ဂ-၁။ “ရွှေ” ဆိုသည်မှာ နိုင်ငံပိုင် နိုင်ငံခြားသုံး သီးသန့်ငွေရှိ ရွှေချောင်း၊ ရွှေတုံးနှင့်ရွှေဒဂါးများ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာအပေးအယူပြုလုပ်မှု၌ သတ်မှတ်အသုံးပြုသည့်စံချိန်မီရွှေချောင်း၊ ရွှေတုံး၊ ရွှေဒဂါးများနှင့် ပြည်တွင်း၌ နေထိုင်သူများ၏ ပြည်ပရိဘာဏ်များတွင် အပ်နှံထားသည့် ရွှေများကိုဆိုသည်။”

၃။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေတွင် ပုဒ်မ ၁၇ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“ပုဒ်မ ၁၇။ နိုင်ငံတော်နှင့်ပြည်ပနိုင်ငံများအကြား ငွေသားဖြင့် လက်ရောက်လွှဲပြောင်းမှု၊ ပေးချေမှုနှင့် အခြားပေးချေမှုများအပါအဝင် ကျပ်ငွေဖြင့် နိုင်ငံတကာပေးချေမှုများနှင့်လွှဲပြောင်းမှု များအား သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီသာ ဆောင်ရွက်ရမည်။”

၄။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ၏ ပုဒ်မ ၁၈ ပုဒ်မခွဲ (ခ) တွင်ပါရှိသည့် “တရားမဝင်သောနည်းလမ်းဖြင့် ရရှိသော ငွေကြေးနှင့်ပစ္စည်းများထိန်းချုပ်ရေးဥပဒေ” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “ငွေကြေးခဝါချမှု တိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေ၊ အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေ” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၅။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေတွင် ပုဒ်မ ၁၈ ၏နောက်၌ ပုဒ်မ ၁၈-က အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ဖြည့်စွက်ရမည် -

“၁၈-က။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေများ ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားသည့်လုပ်ငန်းလိုင်စင်ရရှိသူသည် -

(က) ပြည်တွင်း၌ နေထိုင်သူ၏ နိုင်ငံခြားသုံးငွေဖြင့် ပို့ကုန်ရငွေကို သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ယင်း၏ဘဏ်ငွေစာရင်းသို့ ဝင်ရောက်ခြင်း ရှိ-မရှိ စိစစ်ရမည်။

(ခ) ပုဒ်မခွဲ (က) အရ စိစစ်ရာတွင် ပြည်တွင်း၌ နေထိုင်သူ၏ ဘဏ်စာရင်းသို့ သတ်မှတ် ကာလအတွင်း ယင်း၏ ပို့ကုန်ရငွေဝင်ရောက်ခြင်းမရှိကြောင်း တွေ့ရှိပါက သုံးသပ်ချက် နှင့်အတူ ဗဟိုဘဏ်သို့ ဆောလျင်စွာ အစီရင်ခံတင်ပြရမည်။”

၆။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေတွင် အခန်း ၇ ၏ခေါင်းစဉ်ပါရှိသော “နိုင်ငံခြားသုံးငွေနှင့် လက်ဝတ် ရတနာများ” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “ရွှေ၊ နိုင်ငံခြားသုံးငွေနှင့် လက်ဝတ်ရတနာများ” ဆိုသည့်စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၇။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေတွင် ပုဒ်မ ၂၃ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“၂၃။ ပြည်တွင်း၌နေထိုင်သူနှင့် ပြည်ပ၌နေထိုင်သူများသည် ရွှေ၊ နိုင်ငံခြားသုံးငွေနှင့် လက်ဝတ်ရတနာ များကို ပြည်တွင်းမှ ပြည်ပသို့ ယူဆောင်သွားခြင်း၊ ပြည်ပမှပြည်တွင်းသို့ ယူဆောင်လာခြင်းတို့ကို ဗဟိုဘဏ်ကအခါအားလျော်စွာထုတ်ပြန်သည့် သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီဆောင်ရွက်ရမည်။”

၈။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေတွင် ပုဒ်မ ၂၉ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“၂၉။ ပြည်တွင်း၌ နေထိုင်သူသည် -

(က) ပြည်ပနိုင်ငံတစ်ခုခုတွင် တိုက်ရိုက် သို့မဟုတ် သွယ်ဝိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလိုပါက သတ်မှတ်ချက်များနှင့် အညီသာ ဆောင်ရွက်ရမည်။

(ခ) ပုဒ်မခွဲ (က) အရ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမှရရှိသော အမြတ်ခွဲဝေမှုများနှင့် ပြန်လည်ထုတ်ယူနိုင်သော မတည်ငွေရင်းများကို နိုင်ငံခြားငွေများရောင်းဝယ်ဖောက်ကားသည့် လုပ်ငန်းလိုင်စင်ရရှိသူမှ တစ်ဆင့် ပြည်တွင်းသို့ ပြန်လည်လွှဲပြောင်း ပေးပို့ရမည်။”

၉။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေတွင် ပုဒ်မ ၂၉ ၏နောက်၌ “၂၉-က” အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ဖြည့်စွက်ရမည် -

“၂၉-က။ ပြည်တွင်း၌ နေထိုင်သူသည် ပြည်ပမှ ချေးငွေရယူရာ၌ ငွေသားဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ပစ္စည်းဖြင့်ဖြစ်စေ ချေးယူခြင်းတို့ကို သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။”

၁၀။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၃၄ တွင် ပါရှိသော “နိုင်ငံခြားသုံးငွေလုပ်ငန်းလိုင်စင်” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “နိုင်ငံခြားသုံးငွေလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်လိုင်စင်” ဆိုသည့်စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၁၁။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၃၄၊ ပုဒ်မခွဲ(င) ၌ ပါရှိသော “ငွေကြေးခဝါချမှု” ဆိုသည့် စကားရပ်၏နောက်၌ “အကြမ်းဖက်မှုကို ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို ဖြည့်စွက်ရမည်။

၁၂။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေ စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၃၈ ၏နောက်၌ ပုဒ်မ ၃၈-က၊ ပုဒ်မ ၃၈-ခ၊ ပုဒ်မ ၃၈-ဂ နှင့် ပုဒ်မ ၃၈-ဃ တို့အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း အသီးသီးဖြည့်စွက်ရမည် -

“၃၈-က။ မည်သူမျှ ရွှေ၊ နိုင်ငံခြားသုံးငွေနှင့် လက်ဝတ်ရတနာများကို သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ မဟုတ်ဘဲ နိုင်ငံတော်အတွင်းသို့ ယူဆောင်လာခြင်း သို့မဟုတ် ပြည်ပသို့ယူဆောင်သွားခြင်း မပြုရ။

၃၈ - ခ။ မည်သူမျှ ပြည်ပတွင်ရရှိသော နိုင်ငံခြားသုံးငွေဖြင့် ပို့ကုန်ရငွေကို သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ယင်း၏ ဘဏ်ငွေစာရင်းသို့ ထည့်သွင်းရန် ပျက်ကွက်ခြင်းမရှိစေရ။

၃၈ - ဂ။ မည်သူမျှ ပြည်ပနိုင်ငံတစ်ခုခုတွင် တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအတွက် ငွေလုံးငွေရင်းလွှဲပြောင်းမှုများကို သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရန် ပျက်ကွက်ခြင်းမရှိစေရ။

၃၈ - ဃ။ မည်သူမျှ သတ်မှတ်ချက်နှင့်အညီမဟုတ်ဘဲ ပြည်ပမှ ငွေသို့မဟုတ် ပစ္စည်းကို ချေးယူခြင်းနှင့် ပြည်ပမှချေးငွေရယူရန်အလို့ငှာ ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များထုတ်ဝေခြင်းမပြုရ။”

၁၃။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေတွင် ပုဒ်မ ၄၀ ၌ပါရှိသော “ဤဥပဒေပါ ပုဒ်မ ၂၀ အရ” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “ဤဥပဒေပါ ပုဒ်မ ၃၃ အရ” ဆိုသည့်စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၁၄။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေတွင် ပုဒ်မ ၄၂ ၌ပါရှိသော “ပုဒ်မ ၃၈ ပါ တားမြစ်ချက်များ” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “ပုဒ်မ ၃၈ နှင့် ပုဒ်မ ၃၈-က တို့ပါ တားမြစ်ချက်များ” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၁၅။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေတွင် ပုဒ်မ ၄၂ ၏နောက်၌ ပုဒ်မ ၄၂-က အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ဖြည့်စွက်ရမည် -

“၄၂-က။ မည်သူမဆို ပုဒ်မ ၃၈-ခ၊ ပုဒ်မ ၃၈-ဂ နှင့် ပုဒ်မ ၃၈-ဃ တို့ပါ တားမြစ်ချက်များကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်ကြောင်း ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းခံရလျှင် ထိုသူအား တစ်နှစ်ထက် မပိုသည့် ထောင်ဒဏ်ဖြစ်စေ၊ ငွေဒဏ်ဖြစ်စေ၊ ဒဏ်နှစ်ရပ်လုံးဖြစ်စေ ချမှတ်ရမည်။”

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၉၇/၂၀၁၅)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ပထမဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၂ ရက်

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၃ ရက်)

ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေကြမ်း ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်း

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့မှ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သို့ ပေးပို့လာသော ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေကြမ်း အား ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာနည်းဥပဒေ ၇၉ အရ ထုတ်ပြန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

(ပုံ) ကျော်စိုး၊

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး။

ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ (မူကြမ်း)

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၂၂)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ လ ရက်

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ လ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

အခန်း (၁)

အမည်နှင့် အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုချက်

- ၁။ ဤဥပဒေကို ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။
- ၂။ ဤဥပဒေတွင်ပါရှိသော အောက်ပါစကားရပ်များသည် ဖော်ပြပါအတိုင်း အဓိပ္ပာယ်သက်ရောက်စေရမည် -
- (က) နိုင်ငံတော်ဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ကို ဆိုသည်။
- (ခ) အစိုးရအဖွဲ့ဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ကိုဆိုသည်။
- (ဂ) ဝန်ကြီးဆိုသည်မှာ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးကို ဆိုသည်။
- (ဃ) ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနကို ဆိုသည်။
- (င) ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနတစ်ခုခုကို ဆိုသည်။
- (စ) ဗဟိုဘဏ်ဆိုသည်မှာ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်ကို ဆိုသည်။
- (ဆ) ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ဆိုသည်မှာ ဧပြီလ ၁ ရက်တွင် စ၍ နောက်နှစ်မတ်လ ၃၁ ရက်တွင်ပြီးဆုံးသော ကာလအပိုင်းအခြားကို ဆိုသည်။
- (ဇ) နိုင်ငံတော်၏ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေစာရင်းဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေစာရင်း၊ အစိုးရအပ်ငွေစာရင်းနှင့် နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေစာရင်းတွင် ပါဝင်သော အစိုးရက ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ရသည့် အခြားရန်ပုံငွေစာရင်းများအားလုံးပါဝင်သည့် ရန်ပုံငွေစာရင်းကိုဆိုသည်။
- (ဈ) အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များဆိုသည်မှာ အစိုးရငွေတိုက်လက်မှတ်များ၊ အစိုးရငွေတိုက်စာချုပ်များ၊ နိုင်ငံတော်ငွေတိုက်စာချုပ်များနှင့် ပေးချေရန် ကတိပြုချက်တို့ကို ဆိုသည်။
- (ည) အစိုးရကြွေးမြီဆိုသည်မှာ အစိုးရအဖွဲ့က ငွေချေးယူမှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသည့်ငွေချေးကြေးရေးဆိုင်ရာ ပေးရန်တာဝန်များအားလုံးကို ဆိုသည်။

- (၄) **ပြည်သူ့ကြွေးမြီ**ဆိုသည်မှာ အစိုးရအဖွဲ့၊ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများက ငွေချေးယူမှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ငွေရေးကြေးရေးဆိုင်ရာပေးရန်တာဝန်များ၊ နိုင်ငံတကာငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်းများသို့ နိုင်ငံတော်က အဖွဲ့ဝင်ထားခြင်းအတွက် ပေးရန်တာဝန်များ အားလုံးကို ဆိုသည်။
- (၅) **နိုင်ငံတော်၏ အာမခံချက်ရှိသည့်ကြွေးမြီ**ဆိုသည်မှာ မည်သည့်ပုဂ္ဂိုလ်၊ အဖွဲ့အစည်း သို့မဟုတ် စီမံကိန်းကိုမဆို နိုင်ငံတော်က ချေးငွေအတွက် အာမခံချက်များနှင့် အခြားသော အာမခံပုံစံများ ထုတ်ပေးခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ငွေရေးကြေးရေးဆိုင်ရာ ပေးရန်တာဝန်များအားလုံးကို ဆိုသည်။
- (၆) **ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှု**ဆိုသည်မှာ ပြည်သူ့ကြွေးမြီနှင့်စပ်လျဉ်း၍သော်လည်းကောင်း၊ အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍သော်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏ အာမခံချက်ရှိသည့် ကြွေးမြီများနှင့်စပ်လျဉ်း၍သော်လည်းကောင်း ဤဥပဒေနှင့်အညီ စီမံခန့်ခွဲမှုကို ဆိုသည်။
- (၇) **ငွေချေးယူခြင်း**ဆိုသည်မှာ အစိုးရအဖွဲ့၊ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများက ချေးငွေစာချုပ်ချုပ်ဆို၍ဖြစ်စေ အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ ထုတ်ဝေရောင်းချ၍ဖြစ်စေ တောင်းခံလျှင် ပြန်ပေးရန် တာဝန်ရှိသည့်အစိုးရအဖွဲ့၏ အာမခံချက်များ ထုတ်ပေး၍ဖြစ်စေ ချေးငွေရယူခြင်းကို ဆိုသည်။
- (၈) **ကိုယ်စားလှယ်**ဆိုသည်မှာ ဥပဒေအရဖြစ်စေ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲအပ်ခြင်းသဘောတူစာချုပ်အရဖြစ်စေ သတ်မှတ်ထားသောလုပ်ငန်းများကို ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနကိုယ်စား တာဝန်ယူဆောင်ရွက်သည့် မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်၊ ပြည်တွင်း သို့မဟုတ် ပြည်ပမှ ငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်းနှင့် ပြည်တွင်း သို့မဟုတ် ပြည်ပမှ ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များလဲလှယ်ရောင်းဝယ်ရေး ကုမ္ပဏီကို ဆိုသည်။
- (၉) **ငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်းများ**ဆိုသည်မှာ မြန်မာနိုင်ငံတော်ငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်းများ ဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားသော ငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့်ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များလဲလှယ်ရောင်းဝယ်ရေးဥပဒေတွင် အကျုံးဝင်ပါဝင်သောအဖွဲ့အစည်းများကို ဆိုသည်။
- (၁၀) **တစ်ဆင့်ခံရောင်းချသူများ**ဆိုသည်မှာ ငွေရေးကြေးရေးဈေးကွက်တွင် အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ ထုတ်ဝေခြင်းနှင့် ရောင်းချခြင်းတို့အား စီမံဆောင်ရွက်သည့် ငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့် အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များရောင်းဝယ်ရေးကုမ္ပဏီများကိုဆိုသည်။
- (၁၁) **ကြွေးမြီပေးဆပ်ခြင်း**ဆိုသည်မှာ ကြွေးမြီအပေါ်ပေးချေရန် စေ့ရောက်သည့်အတိုးနှင့်အရင်းအပါအဝင် ကြွေးမြီဆိုင်ရာစည်းကမ်းချက်များအရ ကျခံရမည့် ကုန်ကျစရိတ်များအတွက် ပေးချေမှုများအားလုံး ဆောင်ရွက်ခြင်းကို ဆိုသည်။
- (၁၂) **နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်းများ**ဆိုသည်မှာ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားသော စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများကို ဆိုသည်။
- (၁၃) **စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့**ဆိုသည်မှာ စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် နယ်နိမိတ်ပိုင်းခြားသတ်မှတ်၍ ဖွဲ့စည်းသောအဖွဲ့ကို ဆိုသည်။

အခန်း (၂)

အခွင့်အာဏာအပ်နှင်းခြင်းနှင့် ငွေချေးယူခြင်း

၃။ ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေ၏ ငွေချေးယူခြင်းအခန်းပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဝန်ကြီးသည် နိုင်ငံတော်ကိုယ်စား ချေးငွေစာချုပ်များချုပ်ဆိုခြင်း၊ အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ ထုတ်ဝေရောင်းချခြင်း သို့မဟုတ် အခြားသော ချေးငွေစာချုပ်များတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် အစိုးရအာမခံ စာချုပ်များ ထုတ်ပေးခြင်းဖြင့် ပြည်တွင်းမှဖြစ်စေ ပြည်ပမှဖြစ်စေ ဒေသသုံးငွေကြေးဖြင့်

သော်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံခြားငွေကြေးဖြင့်သော်လည်းကောင်း ငွေချေးယူနိုင်ရန် တစ်ဦးတည်းသော အခွင့်အာဏာရှိသူဖြစ်သည်။ ထိုသို့ချေးယူခြင်းသည် ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေတွင် ပြဋ္ဌာန်းထားသော မည်သည့်ကန့်သတ်ချက်နှင့်မဆို ညီညွတ်မှုရှိရမည်။

၄။ ဝန်ကြီးသည် ရသုံးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းပါ လျာထားချက်အတွင်း ငွေချေးယူရန်နှင့် အဆိုပါချေးငွေများ ပြန်လည်ပေးဆပ်ရေးတာဝန်တို့ကို ပြည့်မီရန် အခြားပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန သို့မဟုတ် ယင်းဝန်ကြီးဌာန၏ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးတစ်ဦးဦးသို့ အခွင့်အာဏာလွှဲအပ်နိုင်သည်။ ယင်းသို့ အခွင့်အာဏာလွှဲပြောင်း ပေးခြင်းသည် ဝန်ကြီး၏ တာဝန်ရှိမှုကို ပျက်ပြယ်ခြင်းမရှိစေရ။

၅။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ဝန်ကြီး၏ အတည်ပြုချက်ဖြင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ တာဝန်ဝတ္တရား အချို့ကို ဆောင်ရွက်ရန် ကိုယ်စားလှယ် သဘောတူစာချုပ်ချုပ်ဆို၍ ကိုယ်စားလှယ်ခန့်အပ်ဆောင်ရွက်ပိုင်ခွင့် ရှိသည်။

၆။ အစိုးရအဖွဲ့သည် နိုင်ငံတော်ကိုယ်စား အောက်ပါကိစ္စရပ်များအတွက် ငွေချေးယူနိုင်သည် -

- (က) နိုင်ငံတော်၏ ရသုံးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်း၏ လိုငွေကို ဖြည့်ဆည်းရန်၊
- (ခ) စီမံကိန်းများနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများအတွက် ရန်ပုံငွေဖြည့်ဆည်းပေးရန်၊
- (ဂ) နိုင်ငံတော်၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေစာရင်းရှိ မြီရှင်လက်ကျန်ပမာဏ (Credit Balance) ကို ဝန်ကြီးက သတ်မှတ်ထားသောပမာဏအတွင်း ထိန်းသိမ်းထားရှိရန်၊
- (ဃ) ကြွေးမြီလက်ကျန်များကို ပြန်လည်ပေးဆပ်ရန် သို့မဟုတ် ပေးချေရမည့်ရက်မတိုင်မီ ကြိုတင် ပေးဆပ်ရန်၊
- (င) ဗဟိုဘဏ်က ထိန်းသိမ်းထားရှိသော နိုင်ငံခြားသုံးသီးသန့်ရန်ပုံငွေကို ပြန်လည်ဖြည့်တင်းရန်၊
- (စ) အစိုးရအာမခံစာချုပ်လက်ကျန်များအရ ပေးရန်တာဝန်များကို ဖြည့်ဆည်းရန်၊
- (ဆ) တိုင်းဒေသကြီးများ သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များနှင့် နိုင်ငံ တော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အတည်ပြုချက်နှင့်အညီ အစိုးရ ချေးငွေများပံ့ပိုးရန်၊
- (ဇ) သဘာဝ သို့မဟုတ် ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ် သို့မဟုတ် အခြားသောနိုင်ငံတော်၏ မည်သည့်အရေးပေါ်အခြေအနေများကြောင့်မဆို ဖြစ်ပေါ်လာသည့် အကျိုးသက်ရောက်မှုများကို မဆိုင်မတွအကာအကွယ်ပေးရေး၊ လျော့ချရေး သို့မဟုတ် တိုက်ဖျက်ရေးတို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်၊
- (ဈ) ပြည်ထောင်စု၏ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေတွင်ပြဋ္ဌာန်းထားပြီး ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုသော လိုအပ်သည့် ရန်ပုံငွေဖြည့်ဆည်းရန်။

၇။ ပုဒ်မ ၆ ပါ ကိစ္စရပ်များအတွက် ငွေချေးယူခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အောက်ပါနည်းလမ်းတစ်ရပ်ရပ်ကို ဆောင်ရွက်ရမည် -

- (က) ရရှိလာသောချေးငွေကို ပြည်ထောင်စုဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေစာရင်းသို့ဖြစ်စေ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အတည်ပြုချက်ဖြင့် ငွေချေးယူရန် ရည်ရွယ်၍ ဖွင့်လှစ်ထားသော ငွေစာရင်းတစ်ခုထဲသို့ဖြစ်စေ ထည့်သွင်းရမည်။
- (ခ) တတိယပုဂ္ဂိုလ်အား ချေးငွေစာချုပ်နှင့်အညီသော်လည်းကောင်း၊ ၎င်းနှင့်ဆက်စပ်သောစာချုပ်နှင့်အညီ သော်လည်းကောင်း၊ သဘောတူညီချက်နှင့်အညီသော်လည်းကောင်း တိုက်ရိုက်ငွေပေးချေနိုင်သည်။

၈။ အစိုးရကြွေးမြီအပေါ် မြီရှင်များ၏ ငွေတောင်းခံလာမှုကို နိုင်ငံတော်၏ ရသုံးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းတွင် ဦးစားပေး ပေးရန်တာဝန်အဖြစ် ခွဲဝေလျာထားရမည်။ အဆိုပါ ငွေတောင်းခံမှုများကို ချုပ်ဆိုပြီးစာချုပ်များ၊ ပူးတွဲဘဏ္ဍာငွေဖြည့်ဆည်းခြင်းဆိုင်ရာကတိကဝတ်များ၊ ချေးငွေစာချုပ်များ၊ အစိုးရငွေချေးသက်သေခံ လက်မှတ်များ ထုတ်ဝေရောင်းချခြင်းဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက်များနှင့် နိုင်ငံတကာငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်း များတွင် နိုင်ငံတော်က အဖွဲ့ဝင်ထားခြင်းအတွက် လိုက်နာရမည့်တာဝန်များအပေါ် အခြေခံ၍ ဆုံးဖြတ်ရမည်။

အခန်း (၃)

ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှု ရည်ရွယ်ချက်များနှင့် မဟာဗျူဟာ

၉။ ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှု၏ ရည်ရွယ်ချက်များသည် အစိုးရ၏ ဘဏ္ဍာငွေဖြည့်ဆည်းမှုလိုအပ်ချက်များနှင့် ၎င်း၏ ငွေပေးချေရန်တာဝန်များအား ကာလလတ်မှ ကာလရှည်အထိလက်ခံနိုင်ဖွယ်ရှိသော ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေအဆင့်နှင့်အတူ ကုန်ကျစရိတ်အနည်းဆုံးဖြစ်စေရန်နှင့် အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များအတွက် ပြည်တွင်းဈေးကွက်ဖွံ့ဖြိုးရေးအား မြှင့်တင်ပေးရန်တို့ ဖြစ်သည်။

၁၀။ ကာလလတ်ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုမဟာဗျူဟာကို အနည်းဆုံးနှောက်ဘဏ္ဍာရေးနှစ် (၃) နှစ်ကာလအတွက် ဝန်ကြီးကနှစ်စဉ်ပုံမှန်ရေးဆွဲ၍ **အစိုးရအဖွဲ့**က အတည်ပြုရမည်။

၁၁။ ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုမဟာဗျူဟာသည် ပုဒ်မ ၆ တွင်ဖော်ပြထားသော ကိစ္စရပ်များအပေါ် အခြေခံရမည်ဖြစ်ပြီး အောက်ပါကိစ္စရပ်များကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည် -

- (က) မက်ခရိုစီးပွားရေးမူဘောင်၊
- (ခ) အစိုးရ၏ အနာဂတ်ငွေချေးယူမှု လိုအပ်ချက်၊
- (ဂ) ဈေးကွက်အခြေအနေများ၊
- (ဃ) မဟာဗျူဟာဖော်ထုတ်ရေးနှင့်ဆက်စပ်သည့် အခြားကိစ္စရပ်များ။

၁၂။ ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှု မဟာဗျူဟာတွင် အောက်ပါတို့ပါဝင်ရမည် -

- (က) ပြည်သူ့ကြွေးမြီနှင့် ထုတ်ဝေရောင်းချမည့် အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ စုပေါင်းခြင်းအတွက် အဆိုပြုလမ်းညွှန်ချက်များနှင့် တိကျသောလျာထားချက်များ၊
- (ခ) အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များဆိုင်ရာ ပြည်တွင်းဈေးကွက်ဖွံ့ဖြိုးမှုအား မြှင့်တင်ပေးရန် စီမံကိန်းရေးဆွဲထားသော လုပ်ငန်းများ၊
- (ဂ) ငွေထုတ်ချေးခြင်း၊ ထပ်ဆင့်ငွေထုတ်ချေးခြင်းနှင့် အာမခံချက်များ ထုတ်ပေးခြင်းတို့အတွက် မူဝါဒများနှင့် လမ်းညွှန်ချက်များ။

၁၃။ ဝန်ကြီးကအဆိုပြုတင်သွင်းပြီး **အစိုးရအဖွဲ့**က အတည်ပြုသော ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုမဟာဗျူဟာကို-

- (က) လာမည့်ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ပြည်ထောင်စု၏ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာ ဥပဒေနှင့်အညီ ရေးဆွဲကျင့်သုံးရမည်။
- (ခ) အဆိုပါမဟာဗျူဟာကို သက်ဆိုင်ရာဘဏ္ဍာရေးနှစ်အစထက်နောက်မကျစေဘဲထုတ်ပြန်ကြေညာရမည်။
- (ဂ) ယင်းမဟာဗျူဟာအား အတည်ပြုပြီးချိန်မှစ၍ အစိုးရငွေချေးယူမှုနှင့် အခြားပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ဆောင်ချက်များအားလုံးကို ယင်းမဟာဗျူဟာနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။

အခန်း (၄)

ငွေချေးယူခြင်းနှင့် ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှု

၁၄။ ပြည်တွင်းဈေးကွက်တွင် အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ ထုတ်ဝေရောင်းချ၍ ငွေချေးယူခြင်းကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် -

- (က) မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ ထုတ်ဝေရောင်းချခြင်းဖြင့် ငွေချေးယူရန် **အစိုးရအဖွဲ့**မှ တင်ပြလာသည့်အခါ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုပေးရမည်။
- (ခ) အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ၏ အမျိုးအစားနှင့် အင်္ဂါရပ်များကို ဝန်ကြီးက ကြိုတင်ဆုံးဖြတ်ပြီးနောက် အစိုးရကိုယ်စား ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန သို့မဟုတ် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲအပ်ခြင်းသဘောတူစာချုပ်အရ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ကိုယ်စားလှယ်က ထုတ်ဝေရောင်းချရမည်။
- (ဂ) အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ လေလံတင်ရောင်းချခြင်း၊ အစုစပ်ထည့်ဝင်ခြင်း (Syndication) သို့မဟုတ် ဝန်ကြီးက အတည်ပြုထားသော အခြားနည်းလမ်းဖြင့် ရောင်းချခြင်းတို့ကို သတ်မှတ်ထားသည့် စာရင်းမှတ်တမ်းသွင်းသည့် ပုံစံဖြင့်သာ ထုတ်ဝေရောင်းချရမည်။

(ဃ) အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များကို လေလံတင်ရောင်းချရာတွင် ဝန်ကြီးက အတည်ပြုထားသော ထုတ်ဝေမည့် အချိန်ဇယားနှင့်အညီ ပြုလုပ်ရမည်။

(င) ထုတ်ဝေမည့် အချိန်ဇယားကို ကြိုတင်ထုတ်ပြန်ရမည်ဖြစ်ပြီး ထုတ်ဝေရောင်းချမည့်နေ့ရက်၊ ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်အမျိုးအစားနှင့် သက်တမ်း၊ ထုတ်ဝေရောင်းချမည့်အများဆုံး ပမာဏတို့ ပါဝင်ရမည်။

၁၅။ (က) ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ဝန်ကြီးက အတည်ပြုထားသည့်အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များကို လေလံတင်ရန်နှင့် လေလံတင်သွင်းလာသော ကမ်းလှမ်းမှုများကို အစိုးရကိုယ်စားလက်ခံရန် လုပ်ပိုင်ခွင့်အာဏာရှိသည့် တစ်ခုတည်းသော အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သည်။

(ခ) အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များကို လေလံတင်ခြင်းမဟုတ်သော အခြားနည်းဖြင့် ထုတ်ဝေရောင်းချမည်ဆိုပါက ယင်းတို့အတွက် စည်းကမ်းချက်များကို ဝန်ကြီးက ကြိုတင်၍ အတည်ပြုပေးရမည်။

၁၆။ အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များအား ပြည်ပတွင် ထုတ်ဝေရောင်းချ၍ ငွေချေးယူခြင်းကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် -

(က) အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ ထုတ်ဝေရောင်းချခြင်းဖြင့် ပြည်ပမှ ငွေချေးယူရန် **အစိုးရအဖွဲ့**က တင်ပြလာသည့်အခါ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုပေးရမည်။

(ခ) ဈေးကွက်၊ အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်အမျိုးအစား၊ သက်တမ်း၊ ထုတ်ဝေရောင်းချမည့် ပမာဏ၊ လက်ခံနိုင်သောကုန်ကျစရိတ်နှင့် တစ်ဆင့်ခံရောင်းချသူများကို ခန့်အပ်ခြင်းတို့ပါဝင်သော ထုတ်ဝေရောင်းချမည့် နည်းလမ်းကို ဝန်ကြီးက အတည်ပြုပေးရမည်။

(ဂ) အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ ထုတ်ဝေရောင်းချခြင်းအတွက် လိုအပ်သောဘဏ္ဍာရေးနှင့် ငွေပေးချေရေးကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဥပဒေဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် အခြားကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့များ ခန့်အပ်ခြင်းကို ဝန်ကြီးက အတည်ပြုပေးရမည်။

(ဃ) အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ ထုတ်ဝေရောင်းချခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်းသောစာချုပ်များကို လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲအပ်၍ လက်မှတ်ရေးထိုးစေခြင်းတို့ကို ဝန်ကြီးက ဆောင်ရွက်ရမည်။

၁၇။ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း၌ဖြစ်စေ ပြည်ပ၌ဖြစ်စေ ချေးငွေစာချုပ်များချုပ်ဆို၍ ငွေချေးယူခြင်းကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် -

(က) ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် **အစိုးရအဖွဲ့**က ချေးငွေစာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်းဖြင့် ငွေချေးယူနိုင်ရန် တင်ပြလာပါက အတည်ပြုပေးရမည်။

(ခ) အစိုးရအဖွဲ့ကိုယ်စား ဝန်ကြီးသည် ချေးငွေစာချုပ်ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းခွင့်နှင့်လက်မှတ်ရေးထိုးခွင့်တို့အား သက်ဆိုင်ရာပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနနှင့်သင့်လျော်သောအရာထမ်းများသို့ တာဝန်ပေးအပ်နိုင်သည်။

(ဂ) အစိုးရနှင့် ငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်း သို့မဟုတ် ပြည်ပအစိုးရ သို့မဟုတ် အခြားမြီရှင်တို့အကြား ချုပ်ဆိုမည့်ချေးငွေစာချုပ်သည် ၎င်း၏ ချေးငွေဆိုင်ရာစည်းကမ်းချက်များအရ **အစိုးရအဖွဲ့**က အတည်ပြုပြီးမှသာ စတင်ဆောင်ရွက်ရမည်။

(ဃ) ဝန်ကြီးသည် ချေးငွေစာချုပ်များနှင့်ဆက်စပ်သော စာရွက်စာတမ်းများကို လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲအပ်၍ လက်မှတ်ရေးထိုးစေခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ရမည်။

၁၈။ ချေးငွေများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ငွေချေးပေးသူ၏ သဘောတူညီချက်နှင့်အညီ ချေးငွေဆိုင်ရာ စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များကို ဝန်ကြီး၏ အတည်ပြုချက်ဖြင့် အောက်ပါတို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်သည် -

(က) ချေးငွေကိုပေးဆပ်ရမည့် ရက်မတိုင်မီ ကြိုတင်ပေးဆပ်ခြင်း၊

(ခ) ချေးငွေစည်းကမ်းချက်များကို ပြန်လည်ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခြင်း၊

(ဂ) ချေးယူငွေများအား ချေးငွေပုံစံတစ်မျိုးမှ အခြားတစ်မျိုးသို့ ပြောင်းလဲခြင်း သို့မဟုတ်၊

(ဃ) ချေးငွေနှစ်ခု သို့မဟုတ် နှစ်ခုနှင့်အထက်ကို ချေးငွေတစ်ခုတည်းအဖြစ် ပေါင်းစည်းခြင်း။

၁၉။ ဝန်ကြီးသည် ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုရည်ရွယ်ချက်များနှင့် အတည်ပြုထားသော မဟာဗျူဟာတို့နှင့် အညီ ငွေချေးယူမှုစီမံခန့်ခွဲခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်များကို သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။

အခန်း (၅)

ငွေထုတ်ချေးခြင်းနှင့် ထပ်ဆင့်ငွေထုတ်ချေးခြင်း

၂၀။ ဘဏ္ဍာရေးကော်မရှင်က ခွင့်ပြုသောချေးငွေကို ပြည်ထောင်စု၏ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေနှင့်အညီ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များသို့ ငွေထုတ်ချေးခြင်းနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ၊ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများအား ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေနှင့်အညီ ငွေထုတ်ချေးခြင်းတို့ပြုရာတွင် -

- (က) ဝန်ကြီးသည် မိမိကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးအားဖြစ်စေ ချေးငွေနှင့်သက်ဆိုင်သော စာချုပ်ကို နိုင်ငံတော်ကိုယ်စား လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းပြုနိုင်သည်။
- (ခ) ဝန်ကြီးသည် အစိုးရအဖွဲ့၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် ချေးငွေဆိုင်ရာစည်းကမ်းချက်များ သတ်မှတ်နိုင်သည်။

၂၁။ ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့် ဤဥပဒေ၏ ပုဒ်မ ၁၇ နှင့်အညီ -

- (က) ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် နိုင်ငံတော်ကိုယ်စား ပြည်ပမှ ငွေချေးယူနိုင်ပြီး တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ၊ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့် နိုင်ငံတော်နှင့် အကျိုးတူဆောင်ရွက်နေသော လုပ်ငန်းများသို့ ထပ်ဆင့်ထုတ်ချေးနိုင်သည်။
- (ခ) ယင်းထပ်ဆင့်ချေးငွေဆိုင်ရာ စည်းကမ်းချက်များအား အစိုးရအဖွဲ့၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် ဝန်ကြီးက သတ်မှတ်နိုင်သည်။
- (ဂ) ပုဒ်မ ၂၁ ပုဒ်မခွဲ (ခ) အရ ဝန်ကြီးသည် ထပ်ဆင့်ငွေထုတ်ချေးခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်းသောစာချုပ်များ၊ စာရွက်စာတမ်းများကို လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲအပ်၍ လက်မှတ်ရေးထိုးစေခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။

၂၂။ ဤအခန်းအရ ချေးငွေကို ထုတ်ချေးခြင်းမပြုမီနှင့် ချေးငွေကို အပြည့်အဝပြန်လည်ပေးဆပ်ခြင်းမပြုမီ ကာလအတွင်း ယင်းချေးငွေကို နိုင်ငံတော်က ဆုံးရှုံးမှုမရှိစေရေးအတွက် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနက တာဝန်ယူဆန်းစစ်ရမည်။

အခန်း (၆)

နိုင်ငံတော်၏ အာမခံချက်များ

၂၃။ (က) မည်သည့်ပုဂ္ဂိုလ်၊ အဖွဲ့အစည်း သို့မဟုတ် စီမံကိန်းကိုမဆို ချေးငွေအတွက် အာမခံချက်များနှင့် အခြားသောအာမခံပုံစံများကို အစိုးရအဖွဲ့နှင့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုသည့် စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ဝန်ကြီးက ထုတ်ပေးနိုင်သည်။

(ခ) ဝန်ကြီးသည် နိုင်ငံတော်၏ အာမခံချက်နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် သဘောတူညီချက်များကို လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲအပ်၍ လက်မှတ်ရေးထိုးစေခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။

၂၄။ ဤအခန်းအရ နိုင်ငံတော်၏ အာမခံချက်ကို ထုတ်ပေးခြင်းမပြုမီနှင့် အာမခံချက်လက်ကျန်ကာလ တစ်လျှောက် ထိုအာမခံချက်ထုတ်ပေးခြင်းကြောင့် အစိုးရ၏ ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေကို ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနက ဆန်းစစ်ရမည်။ နိုင်ငံခြားငွေဖြင့် အာမခံချက်ပေးရန် လိုအပ်ပါက မြန်မာနိုင်ငံ၏ အရန်နိုင်ငံခြားငွေအပေါ် အကျိုးသက်ရောက်နိုင်ခြေရှိသောကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်၏ သဘောတူညီမှုကို ရယူရမည်။

၂၅။ နိုင်ငံတော်၏ အာမခံချက်ဖြင့် ချေးငွေရယူသူသည် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က သီးခြားသတ်မှတ်ချက် မရှိလျှင် အဆိုပါအာမခံအတွက် ဝန်ကြီးက သတ်မှတ်သော အာမခံကြေးကို အစိုးရထံပေးသွင်းရမည်။

၂၆။ ဝန်ကြီးသည် နိုင်ငံတော်၏ အာမခံချက်ဖြင့် ချေးငွေရယူသူထံမှ ချေးငွေပြန်လည်ထုတ်ယူရန် သို့မဟုတ် ငွေပေးချေမှုကို တောင်းခံရန် အခွင့်အာဏာရှိသည် -

- (က) အာမခံချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် အစိုးရက ကျခံထားသည့် ငွေကြေးအားလုံး၊
- (ခ) အာမခံချက်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ အစိုးရက ကျခံခဲ့သော အသုံးစရိတ်များအားလုံး၊
- (ဂ) အာမခံချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် အစိုးရက ကျခံသုံးစွဲခဲ့သည့် ငွေကြေးအားလုံးအပေါ် အတိုး။

အခန်း (၇)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများက ငွေချေးယူခြင်း

၂၇။ ပုဒ်မ ၄ နှင့်အညီ ဝန်ကြီး၏အခွင့်အာဏာအပန်းပွားဖြင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနသည် မိမိအဖွဲ့အစည်း အတွက်ဖြစ်စေ၊ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းအတွက်ဖြစ်စေ၊ ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံး ဆိုင်ရာ ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်နှင့်အညီ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ အတည်ပြုချက်အရ ငွေချေးယူနိုင်သည်။

၂၈။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများသည် ချေးငွေစာချုပ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးပြီးနောက် ဝန်ကြီးဌာနသို့ မိတ္တူမှန် တစ်စုံပေးပို့ရမည်။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများမှ စာချုပ်ချုပ်ဆို၍ ငွေချေးယူမှုများအားလုံးကို ပုဒ်မ ၄၁ ပုဒ်မခွဲ (၄)၊ (က)၊ (တ) တို့တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်းဆောင်ရွက်ရမည်။

အခန်း (၈)

တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များက ငွေချေးယူခြင်း

၂၉။ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များသည် ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံး ဆိုင်ရာ ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်များက ပြဋ္ဌာန်းသော သက်ဆိုင်ရာဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအရ ငွေချေးယူနိုင်သည်။ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့၏ ငွေချေးယူမှုအားလုံးသည် အစိုးရအဖွဲ့၏ ကြိုတင်ခွင့်ပြုချက်နှင့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ အပြီးသတ်အတည်ပြုချက်တို့ကို ရယူရမည်။

၃၀။ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များသည် ၎င်းတို့၏ကြွေးမြီလက်ကျန်အခြေအနေ၊ ချေးငွေအသစ်ရယူမှုအခြေအနေများကို သုံးလပတ်တစ်ကြိမ် ကုန်ဆုံးပြီးနောက် တစ်လအတွင်း ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ကြီးဌာနသို့ တင်ပြရမည်။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်များ၏ ကြွေးမြီဆိုင်ရာ အခြားသတင်းအချက်အလက်များကို ဝန်ကြီးကိုယ်စားစာဖြင့် ရေးသားတောင်းခံနိုင်သည်။

အခန်း (၉)

စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များက ငွေချေးယူခြင်း

၃၁။ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များသည် ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက် များနှင့်အညီ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ဆိုင်ရာ အခြားဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအရ ငွေချေးယူနိုင်သည်။ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့၏ ငွေချေးယူမှုအားလုံးသည် အစိုးရအဖွဲ့၏ ကြိုတင် ခွင့်ပြုချက်နှင့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ အပြီးသတ်အတည်ပြုချက်တို့ကို ရယူရမည်။

၃၂။ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များသည် ၎င်းတို့၏ ကြွေးမြီလက်ကျန်အခြေအနေနှင့် ချေးငွေအသစ်ရယူမှု အခြေအနေများကို ဘဏ္ဍာရေးနှစ် သုံးလပတ်တစ်ကြိမ် ကုန်ဆုံးတိုင်း တစ်လအတွင်း ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဌာနသို့ တင်ပြရမည်။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့၏ ကြွေးမြီဆိုင်ရာ အခြား သတင်းအချက်အလက်များကို ဝန်ကြီးကိုယ်စားစာဖြင့် ရေးသားတောင်းခံနိုင်သည်။

အခန်း (၁၀)

နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများက ချေးယူခြင်း

- ၃၃။ (က) နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများသည် ၎င်းတို့၏ လုပ်ငန်းများအားဆောင်ရွက်ရန် ကိုယ်ပိုင်ရန်ပုံငွေဖြင့် မလုံလောက်ပါက မြန်မာနိုင်ငံတော်ငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်းများ ဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားသော နိုင်ငံပိုင်ဘဏ်များထံမှ ငွေချေးယူနိုင်သည်။
- (ခ) နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ ငွေချေးယူမှုအားလုံးသည် နှစ်စဉ်ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေနှင့်အညီ အကောင်အထည်ဖော်ရမည်။
- (ဂ) နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ ငွေချေးယူမှုအားလုံးသည် **အစိုးရအဖွဲ့** ၏ ကြိုတင် ခွင့်ပြုချက်နှင့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ အပြီးသတ်အတည်ပြုချက်နှင့်အညီ ဆောင်ရွက် ရမည်။

၃၄။ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများသည် ၎င်းတို့၏ကြွေးမြီလက်ကျန်အခြေအနေနှင့် ချေးငွေ အသစ်ရယူမှုအခြေအနေများကို ဘဏ္ဍာရေးနှစ် သုံးလပတ်တစ်ကြိမ်ကုန်ဆုံးတိုင်းတစ်လအတွင်း ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ကြီးဌာနသို့ တင်ပြရမည်။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ ပြည်သူ့ကြွေးမြီဆိုင်ရာ အခြားသတင်းအချက်အလက်များကို ဝန်ကြီးကိုယ်စားစာဖြင့် ရေးသားတောင်းခံ နိုင်သည်။

အခန်း (၁၁)

စာရင်းပြုစုခြင်း၊ ရသုံးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းရေးဆွဲခြင်းနှင့် အစီရင်ခံတင်ပြခြင်း

- ၃၅။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် -
 - (က) ပြည်သူ့ကြွေးမြီများ၊ ငွေထုတ်ချေးခြင်းများ၊ ထပ်ဆင့်ငွေထုတ်ချေးခြင်းများနှင့်နိုင်ငံတော်၏အာမခံချက် ရှိသည့် ကြွေးမြီများနှင့်စပ်လျဉ်းသည့်ငွေပေးငွေယူဆောင်ရွက်ချက်အားလုံးကို ရသုံးခန့်မှန်းခြေ ငွေစာရင်းခေါင်းစဉ် အမျိုးအစားများနှင့် ငွေစာရင်းဇယားများ (Chart of Accounts) နှင့်အညီ မှတ်တမ်းတင်ထားရှိရမည်။ ပြည်သူ့ကြွေးမြီနှင့် သက်ဆိုင်သော ငွေပေးငွေယူ ဆောင်ရွက်ချက် အားလုံးအတွက် စာရင်းမှတ်တမ်းများအား သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ဖော်ပြရမည်။
 - (ခ) ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုအတွက် ငွေစာရင်းများထိန်းသိမ်းရာတွင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာငွေရေး ကြေးရေးအစီရင်ခံတင်ပြမှု စံသတ်မှတ်ချက်များကို အတိအကျလိုက်နာကျင့်သုံးရမည်။

၃၆။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများ၊ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ စည်ပင်သာယာရေး အဖွဲ့များနှင့် နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများသည် ၎င်းတို့၏ ကြွေးမြီပေးဆပ်ခြင်းနှင့် ချေးငွေ ထုတ်ယူသုံးစွဲခြင်းအတွက် ခန့်မှန်းပြုစု၍ ရသုံးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းညွှန်ကြားလွှာနှင့်အညီ လျာထားရမည် ဖြစ်ပြီး ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်က အတည်ပြုထားသော လျာထားချက်ရှိရမည်။

၃၇။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ပြည်သူ့ကြွေးမြီပေးဆပ်မှု အသုံးစရိတ်ခန့်မှန်းခြေကို ပြင်ဆင်ပြုစုပြီး ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေ သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာငွေ အရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေတွင် ထည့်သွင်းလျာထားရမည်ဖြစ်ပြီး လွှတ်တော်က အတည်ပြုထားသော ရသုံးခန့်မှန်းခြေ ငွေစာရင်း လျာထားမှုတွင် မပါဝင်ခြင်း သို့မဟုတ် လုံလောက်မှုမရှိခြင်းတို့ဖြစ်ပါက နိုင်ငံတော်မှ ချေးယူငွေများနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အရင်း၊ အတိုးနှင့် ငွေချေးယူမှုကုန်ကျစရိတ်များကို အချိန်မီ ပေးဆပ်နိုင်ရေးဆောင်ရွက်ရမည်။

၃၈။ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ကုန်ဆုံးပြီးနောက် ခြောက်လထက်နောက်မကျစေဘဲ ဝန်ကြီးသည် ပြည်သူ့ကြွေးမြီ စီမံခန့်ခွဲမှု ဆောင်ရွက်ချက်များ၊ အာမခံချက်များနှင့် ငွေထုတ်ချေးခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နှစ်ပတ်လည်

အစီရင်ခံစာကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သို့ တင်ပြရမည်။ နှစ်ပတ်လည်အစီရင်ခံစာတွင် အောက်ပါတို့ကို ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည် -

- (က) ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုမဟာဗျူဟာဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်နှင့် ၎င်း၏ရည်ရွယ်ချက်၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ယင်းမဟာဗျူဟာနှင့်အညီ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေသည့် အခြေအနေ၊
- (ခ) ပြည်သူ့ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုရည်ရွယ်ချက်များ အောင်မြင်စေရန် ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှု မဟာဗျူဟာ၌ပါဝင်သော သတင်းအချက်အလက်များနှင့် ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုဆောင်ရွက်ချက် အခြေအနေ၊
- (ဂ) ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ချုပ်ဆိုခဲ့သော ချေးငွေစာချုပ်အသစ်များအားလုံး၏ စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များ၊
- (ဃ) အစိုးရအဖွဲ့၊ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များနှင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများက ချေးယူထားသောကြွေးမြီလက်ကျန်စုစုပေါင်း၊
- (င) ပြန်လည်ပေးဆပ်ရန် ပျက်ကွက်နိုင်သည့် အခြေအနေများအရ ချေးငွေအမျိုးအစားခွဲခြားခြင်း အပါအဝင် ထုတ်ချေးငွေနှင့် ထပ်ဆင့်ချေးငွေ၏ လက်ကျန်စာရင်း၊
- (စ) ငွေတောင်းဆိုလာနိုင်ခြေရှိသော အာမခံအမျိုးအစားပါဝင်သည့် နိုင်ငံတော်က ထုတ်ပေးထားသော အာမခံချက်များအားလုံးစာရင်း။

၃၉။ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ရုံးသည် -

- (က) ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ဥပဒေနှင့်အညီ ပြည်သူ့ကြွေးမြီနှင့်စပ်လျဉ်းသော စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်များ၊ မူဝါဒများနှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို နှစ်စဉ်စစ်ဆေးရမည်။
- (ခ) ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ဥပဒေနှင့်အညီ စစ်ဆေးထားသည့် စာရင်းစစ်အစီရင်ခံစာများနှင့် စာရင်းစစ်ဆေးတွေ့ရှိချက်များကို နိုင်ငံတော်သမ္မတသို့ တင်ပြသည်နှင့်တစ်ပြိုင်နက် ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်သို့ အစီရင်ခံတင်ပြရမည်။
- (ဂ) အစိုးရကြွေးမြီနှင့်စပ်လျဉ်းသော စီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ဆောင်ချက်များ၊ မူဝါဒများနှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို အနည်းဆုံး (၃) နှစ် တစ်ကြိမ် စစ်ဆေးရမည်။

အခန်း (၁၂)

ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ တာဝန်များ

၄၀။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ပြည်သူ့ကြွေးမြီ၊ နိုင်ငံတော်၏ အာမခံချက်ရှိသည့်ကြွေးမြီစာရင်း မှတ်တမ်းတင်ခြင်းနှင့် အစီရင်ခံခြင်း စသည့်ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုကို ဆောင်ရွက်ရန် တာဝန်ရှိသည်။

၄၁။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည် -

- (က) ကာလလတ်ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုမဟာဗျူဟာနှင့် ငွေချေးယူရေးအစီအစဉ်တို့ကို ပြုစု၍ ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ကြီးဌာန အင်တာနက်စာမျက်နှာတွင် ဖော်ပြရန်၊
- (ခ) အစိုးရကြွေးမြီနှင့်စပ်လျဉ်းသော စီမံခန့်ခွဲမှုဆောင်ရွက်ချက်များ၊ အာမခံချက်များ၊ ထုတ်ချေးငွေ များနှင့်သက်ဆိုင်သည့် နှစ်ပတ်လည်အစီရင်ခံစာကို ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အင်တာနက် စာမျက်နှာတွင် ဖော်ပြရန်၊
- (ဂ) ဝန်ကြီး၏ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် ပြည်သူ့ကြွေးမြီနှင့် အများပြည်သူနှင့်သက်ဆိုင်သောအာမခံဖြင့်ရယူထားသည့် ကြွေးမြီဆိုင်ရာသတင်းအချက်အလက်များ၊ စာအုပ်စာတမ်းစာစောင်များ ထုတ်ဝေဖြန့်ချိရန်၊
- (ဃ) ဤဥပဒေနှင့် ကာလလတ်ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုမဟာဗျူဟာတို့နှင့်အညီ အစိုးရကြွေးမြီကို စီမံခန့်ခွဲရန်၊

- (င) မြန်မာနိုင်ငံတွင် ထုတ်ဝေရောင်းချမည့် ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များအတွက် ထုတ်ဝေရောင်းချမည့် အချိန်ဇယားကို ရေးဆွဲပြင်ဆင်ရန်၊
- (စ) လေလံရလဒ်များ အတည်ပြုခြင်းအပါအဝင် ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ ထုတ်ဝေရောင်းချခြင်းကို စီမံခန့်ခွဲရန်၊
- (ဆ) မြီရှင်များနှင့် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် အစိုးရငွေချေးယူမှုများအားလုံးအတွက် ဝန်ကြီးအား အကြံပြုရန်၊
- (ဇ) အစိုးရ၏ အာမခံချက်များ ထုတ်ပေးရာတွင် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေများကို ဆန်းစစ်၍ ဝန်ကြီးထံသို့ အစီရင်ခံစာပြုစုတင်ပြရန်၊
- (စ၂) အာမခံချက်များအတွက် ဖြည့်ဆည်းပေးဆပ်နိုင်ရန် အစိုးရက ကျခံသုံးစွဲခဲ့သောအတိုးငွေနှင့် အခြားအသုံးစရိတ်များအပါအဝင် ပေးချေမှုများအားလုံးအတွက် ပြန်လည်ဖြည့်တင်းနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ရန်၊
- (ည) ထုတ်ချေးငွေများအတွက် ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေကို ဆန်းစစ်၍ ဝန်ကြီးထံသို့ အစီရင်ခံစာပြုစုတင်ပြရန်၊
- (ဋ) တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ ကြွေးမြီဆိုင်ရာအစီရင်ခံစာများပြုစုရန်နှင့် ကြွေးမြီအခြေအနေကို စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုရန်၊
- (ဌ) ပြည်သူ့ကြွေးမြီလက်ကျန်များ၊ အာမခံချက်များနှင့်ထုတ်ချေးငွေများကို ကြွေးမြီမှတ်တမ်းတင်ခြင်းနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုစနစ်ဖြင့် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီစနစ်တကျ ရှင်းလင်းတိကျစွာ မှတ်တမ်းတင်ထားရှိရန်၊
- (ဍ) ပြည်သူ့ကြွေးမြီပေးဆပ်ရန် တာဝန်များအားလုံးအတွက် အကြံပြုရန်၊
- (ဎ) နှစ်စဉ် ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေ သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်၏ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေ၏အစိတ်အပိုင်းအဖြစ် ပြည်သူ့ကြွေးမြီပေးဆပ်မှုနှင့် ချေးငွေထုတ်ယူသုံးစွဲမှုခန့်မှန်းချက်များကို ပြုစုလျာထားပေးရန်၊
- (ဏ) ချေးငွေစာချုပ်များအားလုံးနှင့် ကြွေးမြီစီမံခန့်ခွဲမှုမှတ်တမ်းများအားလုံးကို လုံခြုံစိတ်ချသော နေရာတွင် စနစ်တကျ သိမ်းဆည်းထားရှိရန်၊
- (တ) ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများမှ စာချုပ်ချုပ်ဆိုသော ချေးငွေများအားလုံးကို မှတ်တမ်းတင်ထားရှိရန်၊
- (ထ) နိုင်ငံတကာ ငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်းများထံ ထည့်ဝင်ရမည့် အစုရှယ်ယာ၊ ပေးချေခြင်းနှင့် စာရင်းထားရှိရန်၊
- (ဒ) အစိုးရအဖွဲ့မှ ချေးငွေထုတ်ယူသုံးစွဲမှုများကို နှစ်ဖက်သဘောတူထားသော ချေးငွေထုတ်ယူသုံးစွဲရေး အချိန်ဇယားနှင့်အညီ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲရန်၊
- (ဓ) ကြွေးကျန်များ သို့မဟုတ် အခြားပေးရန်တာဝန်များကို စိစစ်၍ ငွေပေးချေသည့်အခါတိုင်း လိုအပ်သည့် စိစစ်မှုများ ပြုလုပ်ရန်၊
- (န) ဝန်ကြီးက ပေးအပ်သည့် အခြားလုပ်ငန်းတာဝန်များကို ဆောင်ရွက်ရန်။

အခန်း (၁၃)

တားမြစ်ချက်များ

၄၂။ မည်သူမျှ အောက်ပါတို့ကို မပြုလုပ်ရ -

- (က) ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး၏ ခွင့်ပြုချက်မရရှိဘဲ ငွေချေးယူခြင်း၊ ငွေချေးယူရန်အလို့ငှာ ညှိနှိုင်းခြင်း၊
- (ခ) ပုဒ်မ ၆ တွင် ဖော်ပြထားသောကိစ္စတစ်ရပ်ရပ်မှအပ အခြားကိစ္စရပ်အတွက် ငွေချေးယူခြင်း။

- (ဂ) ဤဥပဒေနှင့်အညီ ငွေချေးယူခြင်းအတွက် ပြန်လည်ပေးဆပ်ရန် ပျက်ကွက်ခြင်း၊
- (ဃ) ပုဒ်မ ၂၈၊ ၃၀၊ ၃၂ နှင့် ၃၄ တို့နှင့်အညီ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ ပေးပို့ရမည့် သတင်းအချက်အလက်များတင်ပြရန် ပျက်ကွက်ခြင်း။

၄၃။ ပုဒ်မ ၄၂ ပါ တားမြစ်ချက်တစ်ရပ်ရပ်ကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်သူ မည်သူမဆို နိုင်ငံတော်၏ တည်ဆဲဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်နှင့်အညီ အရေးယူခြင်းခံရမည်။

အခန်း ၁၄

အထွေထွေ

၄၄။ ပုဒ်မ ၁၄၊ ၁၅၊ ၁၆ တို့နှင့်အညီ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ထုတ်ဝေရောင်းချသော အစိုးရငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များအားလုံးအပေါ် တည်ဆဲဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့် စည်းမျဉ်း၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းပါပြဋ္ဌာန်းချက်များအတိုင်း အခွန်ကျသင့်စေရမည်။

၄၅။ ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင် -

- (က) ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို ထုတ်ပြန်နိုင်သည်။
- (ခ) ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနက လိုအပ်သော အမိန့်ကြော်ငြာစာများ၊ အမိန့်၊ ညွှန်ကြားချက်များနှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ထုတ်ပြန်နိုင်သည်။

၄၆။ The Government Securities Act (INDIA ACT X, 1920, Vol III) ကို ဤဥပဒေဖြင့် ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၉၈/၂၀၁၅)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း ၁၄ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၃၀ ရက်)

**နိုင်ငံတကာပါလီမန်များအဖွဲ့ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းကော်မတီ
(Joint Committee on Inter-Parliamentary Union)**

သက်တမ်းတိုးမြှင့်ခြင်း

၁။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၇-ခ နှင့်အညီ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး၏ ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၃၁ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၄၆/၂၀၁၃) ဖြင့် ဖွဲ့စည်းခဲ့သည့် **နိုင်ငံတကာပါလီမန်များအဖွဲ့ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းကော်မတီ (Joint Committee on Inter-Parliamentary Union)** ၏ သက်တမ်းကို ဤရုံး၏ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၃၁ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁၁၄/၂၀၁၄) ဖြင့် တစ်နှစ်တိုးမြှင့်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

၂။ အဆိုပါ ပူးပေါင်းကော်မတီ၏ သက်တမ်းကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၃၁ ရက်မှစ၍ ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် သက်တမ်းကုန်ဆုံးသည့်ရက်အထိ ထပ်မံတိုးမြှင့်သတ်မှတ်လိုက်သည်။

(ပုံ) သူရရွှေမန်း

နာယက

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး
အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၉၉/၂၀၁၅)
၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း ၁၄ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၃၀ ရက်)

အာဆီယံပါလီမန်များညီလာခံဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းကော်မတီ
(Joint Committee on ASEAN Inter-Parliamentary Assembly)
သက်တမ်းတိုးမြှင့်ခြင်း

၁။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၇-ခ နှင့်အညီ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး၏ ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၃၁ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၄၅/၂၀၁၃) ဖြင့် ဖွဲ့စည်းခဲ့သည့် အာဆီယံပါလီမန်များညီလာခံဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းကော်မတီ (Joint Committee on ASEAN Inter-Parliamentary Assembly) ၏ သက်တမ်းကို ဤရုံး၏ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၃၁ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁၁၅/၂၀၁၄) ဖြင့် တစ်နှစ်တိုးမြှင့်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

၂။ အဆိုပါ ပူးပေါင်းကော်မတီ၏ သက်တမ်းကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၃၁ ရက်မှစ၍ ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သက်တမ်းကုန်ဆုံးသည့်ရက်အထိ ထပ်မံတိုးမြှင့်သတ်မှတ်လိုက်သည်။

(ပုံ) သူရရွှေမန်း
နာယက
ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး
အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁၀၀/၂၀၁၅)
၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ပထမဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၉ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၀ ရက်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ဒုတိယသမ္မတများ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခြင်းဆိုင်ရာ
ဥပဒေကိုပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်း

ပြည်သူ့လွှတ်တော်၊ လွှတ်တော်အခွင့်အရေးကော်မတီမှ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သို့ ပေးပို့လာသော နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်ဒုတိယသမ္မတများ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း အား ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာနည်းဥပဒေ ၇၉ အရ ထုတ်ပြန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

(ပုံ) ကျော်စိုး၊
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊
ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး။

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ဒုတိယသမ္မတများ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေ (မူကြမ်း)

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၂၂)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ လ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ လ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို “နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ဒုတိယသမ္မတများ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေကို
ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ” ဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ဒုတိယသမ္မတများ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ ၁၀ တွင်
ပါရှိသော “နိုင်ငံတော်အေးချမ်းသာယာရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီ” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “ပြည်ထောင်စု
လွှတ်တော်” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၂၉၃/၂၀၁၅)

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တန်ခူးလဆန်း ၁၅ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၃ ရက်)

၁။ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်သည် ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၆၃ အရ ပုဗ္ဗသီရိ
မြို့နယ်တရားရုံးအား ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်နှင့် ဇေယျာသီရိမြို့နယ်များအတွင်း ဖြစ်ပွားသော ပြစ်မှုဆိုင်ရာအမှုများနှင့်
တရားမမှုများကို စစ်ဆေးစီရင်နိုင်ရန် စီရင်ပိုင်ခွင့်အာဏာအပ်နှင်းလိုက်သည်။

၂။ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်၏ ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၃၁ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာ
အမှတ် ၈၇/၂၀၁၃ ကို ဤအမိန့်ကြော်ငြာစာဖြင့် ပယ်ဖျက်လိုက်သည်။

ထွန်းထွန်းဦး

ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်
ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် အမိန့်အမှတ် (၃၀/၂၀၁၅)

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တန်ခူးလပြည့်ကျော် ၇ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၁၀ ရက်)

ရှမ်းပြည်နယ်၊ လောက်ကိုင်ခရိုင်နှင့် လောက်ကိုင်မြို့နယ်အတွင်း ဖြစ်ပွားသောပြစ်မှုဆိုင်ရာအမှုခင်း
များအား တရားစွဲဆိုတင်ပို့ရာတွင် တရားစီရင်ရေး အဆင်ပြေချောမွေ့စေရန်အလို့ငှာ လောက်ကိုင်ခရိုင်နှင့်
လောက်ကိုင်မြို့နယ်တရားရုံးများကို ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ရန် ချင်းရွှေဟော်မြို့အား ရုံးထိုင်ရန်နယ်မြေအဖြစ်
ပြစ်မှုဆိုင်ရာကျင့်ထုံးဥပဒေပုဒ်မ ၃၅၂ အရ သတ်မှတ်လိုက်သည်။

ထွန်းထွန်းဦး

ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်
ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ကဆုန်လဆန်း ၅ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၂ ရက်)

အမှတ် ၃၂၈ ။ ။ ခွင့်ပြုပြီးဖြစ်သော ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်ရုံး ဖွဲ့စည်းပုံအင်အားအရ လစ်လပ်လျက်ရှိသော ရာထူးနေရာများတွင် ခန့်အပ်နိုင်ရန်အတွက် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း)၊ စစ်ရာထူးခန့်အပ်ရုံး၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၀ ရက်စွဲပါ စာအမှတ်၊ ၁၇ ရာထူး (၁၃-ထ/၂) ၂၀၁၅ ဖြင့် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်ရုံးသို့ လွှဲပြောင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်ခွင့်ပြုသော အမှတ် (၂၄) ခြေလျင် တပ်ရင်းမှ ကြည်း ၃၅၈၁၁ ဗိုလ်ကြီးဖြိုးသက်ဇော်အား ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်ရုံး၊ သတင်းအချက် အလက်နည်းပညာနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဌာန၊ သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာဌာနခွဲတွင် အလုပ်တာဝန် ဝတ္တရားများ စတင်ထမ်းဆောင်သည့်နေ့မှစ၍ ဦးစီးအရာရှိ လစာနှုန်း (၂၅၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၂၇၀,၀၀၀) ရာထူး နေရာ၌ ခန့်အပ်ထားလိုက်သည်။

ထွန်းထွန်းဦး
ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်
ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်

[ယခင်အပတ် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၊ ကြေညာချက်အမှတ် (၂၄/၂၀၁၅)၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်များ သတ်မှတ်ကြေညာခြင်းမှအဆက်]

၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအတွက် သတ်မှတ်ထားသည့် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်များ (ရှမ်းပြည်နယ်)

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၄၃။	လားရှိုးမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ သီရိမဟာရပ်ကွက်(လားရှိုးမြို့)၊ ၂။ အောင်မေတ္တာရပ်ကွက်(လားရှိုးမြို့)၊ ၃။ ရွှေဘိုသာရပ်ကွက်(လားရှိုးမြို့)၊ ၄။ အာရုံတော်ရပ်ကွက်(လားရှိုးမြို့)၊ ၅။ အောင်မင်္ဂလာရပ်ကွက်(လားရှိုးမြို့)၊ ၆။ ရွှေလီရပ်ကွက်(လားရှိုးမြို့)၊ ၇။ ယူးမွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ မန်အိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မယ်ဟန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ဟိုနားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ နမ့်ပေါင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ခုန်စုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ လုပ်ပိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ မန်စယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ဟိုနားကုန်းဆာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ပန်ထိုလင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ နမ့်ပေဒကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ မန်ပျဉ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ မိန်းကျိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ပန်ဟုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ နားနန်း(မန်လုံ)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ လွယ်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ စယ်ပေါင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ကွန်လျှိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ မိုင်းပိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ ကုန်းမုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ နောင်မွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ ပုန်းထွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ မန်ဆန်ရေကျကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ နားမခေါ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ မောက်တောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ နမ့်ပူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ နောင်ဖော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ မန်းပွဲလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ ခေးနင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ စယ်အင်(စင်အင်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ ဟန်နားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ ခါးသျှိကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ ကောင်းကော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ လွယ်လင်ကျေးရွာအုပ်စု။

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၄၄	လားရှိုးမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ သံလွင်ရပ်ကွက်(လားရှိုးမြို့)၊ ၂။ အောင်သီတာရပ်ကွက်(လားရှိုးမြို့)၊ ၃။ မြန်မာခါးရိုးရပ်ကွက်(လားရှိုးမြို့)၊ ၄။ မြို့ဝမ်ရပ်ကွက်(လားရှိုးမြို့)၊ ၅။ နမ့်ပါချီးရပ်ကွက်(လားရှိုးမြို့)၊ ၆။ လားရှိုးကြီးရပ်ကွက်(လားရှိုးမြို့)၊ ၇။ အီနိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ နားကွမ်းလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ကောင်းကြ(အိ)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ လွယ်တောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ဆွမ်ကွယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဟိုပိတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ နမ့်တွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ကောင်းကြကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ တာပုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ဝိန်းထန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ မတ်ချိနုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ကုန်းဆာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ မန်ကပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ မန်ပြိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ဟိုနမ့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ ကွန်ကြိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ မန်ကောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ဟိုခိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ မိုင်းလင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ နမ့်မော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ ပန်ထိုလင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ မိုင်းယော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ လွယ်စပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ပန်သပြေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ ပန်ရှော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ ပန်ကောင်းမူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ ပန်ဝါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ မန်ကတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ နောင်ငူ(နောင်ဝိုး)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ ကောင်းကြ(ယော်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ ဖာဖိန့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ လွယ်ခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ မန်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ နောင်အော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၁။ နမ့်လင်းခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၂။ ကောင်းကော်စခန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၃။ ဆိုင်းလိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၄။ ပန်ယာရုံး(တိုက်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၅။ ဟိုလင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၆။ လုံမွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၇။ ကွန်ဖြူကျေးရွာအုပ်စု။
၄၅	သီပေါမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၄။ ကောင်းဟော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ပိန်းဆာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ နားဆော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ မိုင်းလီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ခမ်းတိမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ဥယျာဉ်မှူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မောက်စလီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မိုင်းပါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ကောင်းအိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ကောင်းမူးဖိတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ဟိုတုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ နားငင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ဟိုပန်မုဉ်းကျေးရွာအုပ်စု။
၄၆	သီပေါမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၂။ ပန်လော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ စယ်အူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ကွန်ကောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ကုန်းညောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ကောင်းကော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ နမ့်စလပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ပန်တီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ နားတီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ နောင်ချိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မန်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ကောင်းဝိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မန်လင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ လွယ်ဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ရှန်တုံငယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ဟေ့တောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ နမ့်တုတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ နောင်ကျောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ မိုင်းယန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ တိုင်ယက်ကျေးရွာအုပ်စု။
၄၇	တန့်ယန်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(တန့်ယန်းမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(တန့်ယန်းမြို့)၊ ၃။ ဝိန်းလောင်းရပ်ကွက်(တန့်ယန်းမြို့)၊ ၄။ မန်လွယ်ရပ်ကွက်(တန့်ယန်းမြို့)၊ ၅။ ဟိုပတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ကုန်းမုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ မန်ကပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ နောင်ခမ်း(မိုင်းထွမ်း)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ပန်ညောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ နမ့်ဟူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မိုင်းကျိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ပန်နွဲ့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ နမ့်မူဆယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ နောင်ခမ်း(မိုင်းမား)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မန်ကောင်းမူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ လွယ်ပျက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ လွယ်ဝေါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ နောင်လိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ဝိန်းမိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ကောင်းစန်းကျေးရွာ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၄၈	တန့်ယန်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	အုပ်စု၊ ၂၁။ ပန်လောင်း(ဖာဖိန်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ နောင်ဖာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ မန်ပိန်းကျေးရွာအုပ်စု။ ၁။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(တန့်ယန်းမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(တန့်ယန်းမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(တန့်ယန်းမြို့)၊ ၄။ နောင်မိုရပ်ကွက်(တန့်ယန်းမြို့)၊ ၅။ မန်စန်းရပ်ကွက်(တန့်ယန်းမြို့)၊ ၆။ ဟိုနမ့်ရပ်ကွက်(တန့်ယန်းမြို့)၊ ၇။ ပန်ဖိကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ခန်းကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ နမ့်စိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မန်လွယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ တောင်ဟိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ နမ့်အွမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ နမ့်လန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ နားဝိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ နောင်စန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ မိုင်းပတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ နားငွေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ နားဟုတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ခိုယောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ဟိုတာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ လုန်ပုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ ပုတ်လောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ဟိုမန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ပါစန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ဆယ်ဟီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ မန်ကောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ ကောင်းလန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ မိုင်းကောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ နားကော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ နားဟန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ လွယ်စဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ နားလောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ နောင်ခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ လုံမုန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ နမ့်ဟူးလွယ်ကာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ ဟေကြိမ်ကျေးရွာအုပ်စု။
၄၉	မိုင်းရယ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(မိုင်းရယ်မြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(မိုင်းရယ်မြို့)၊ ၃။ နားဖျိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ဟိုယရွာမကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ နောင်မိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ကောင်းမောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ လွယ်ငင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ပုန်းထွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မန်ကျောင်းပန်ဆင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မန်စန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ လုတ်ခိုက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ နမ့်ဆွမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ဟိုတိကျေးရွာအုပ်စု။
၅၀	မိုင်းရယ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(မိုင်းရယ်မြို့)၊ ၂။ နားခိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ကုန်းစုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ပန်လန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မန်ပုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မန်ဖျက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ဟိုဆိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ မိုင်းကောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မန်ဖိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ လုံလှိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မန်ကြူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ မိုင်းဟိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မိုင်ဟမန်မုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ မန်ကျောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ နားဝါကျေးရွာအုပ်စု။
၅၁	ကွမ်းလုံမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ ခိုလုံ(ခ)မြို့မရပ်ကွက်(ကွမ်းလုံမြို့)၊ ၂။ ဉာဏသိပ္ပံရပ်ကွက်(ကွမ်းလုံမြို့)၊ ၃။ ရှမ်းရွာမရပ်ကွက်(ကွမ်းလုံမြို့)၊ ၄။ ဘောဂရပ်ကွက်(ကွမ်းလုံမြို့)၊ ၅။ ဝန်ထမ်းရပ်ကွက်(ကွမ်းလုံမြို့)၊ ၆။ ကန်သာယာရပ်ကွက်(ကွမ်းလုံမြို့)၊ ၇။ ပန်ဆန်းနမ့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ တုံကျက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ နမ့်ဟူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ကောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ကုန်းညောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ စံပြကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မန်ခါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ရှောင်တိလင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ တာဟုန်မရှူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ မန်ပြိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ တပ်တူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဝဆုတ်ကျေးရွာအုပ်စု။
၅၂	ကွမ်းလုံမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ ဝေ့ချုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ နန့်စွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ တာပေါင်းပေါင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ပြိန်းရဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ တာရွှေထန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ကန်မိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ နောင်မိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ နမ့်ကျင်စန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ပန်မကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ပန်ဟုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ပန်ဟိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဖာဖိန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ဟိုလီကျေးရွာအုပ်စု။

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၅၃	ကျောက်မဲမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	<p>၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(ကျောက်မဲမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(ကျောက်မဲမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(ကျောက်မဲမြို့)၊ ၄။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(ကျောက်မဲမြို့)၊ ၅။ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(ကျောက်မဲမြို့)၊ ၆။ အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်(ကျောက်မဲမြို့)၊ ၇။ အမှတ်(၇)ရပ်ကွက်(ကျောက်မဲမြို့)၊ ၈။ အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်(ကျောက်မဲမြို့)၊ ၉။ အမှတ်(၉)ရပ်ကွက်(ကျောက်မဲမြို့)၊ ၁၀။ ခိုမုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မန်ကျောင်း(ကျွဲကုန်း)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ နမ့်ဟူးတောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ပိန္နဲကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ နောင်ပိန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မော်မာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ လွယ်စောင့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ပုံငိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ကွမ်ဟင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ တောင်ထိပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ခန့်ခဲပေါ်အင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ဟဲကွီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ ခေးနင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ နားအိုက်ခန့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ စခန်းသာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ပန်စံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ နောင်ကွမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ နောင်ရှင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ နားအော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ ပန်လော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ နားပြိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ နားခေါ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ ချောင်းချောက်ကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၅၄	ကျောက်မဲမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	<p>၁။ ပန်ဖတ်ဖာရပ်ကွက်(မိုင်းငေါ့မြို့)၊ ၂။ မိုင်းငေါ့ဈေးရပ်ကွက်(မိုင်းငေါ့မြို့)၊ ၃။ မန်လုံရပ်ကွက်(မိုင်းငေါ့မြို့)၊ ၄။ မန်ကောင်းရပ်ကွက်(မိုင်းငေါ့မြို့)၊ ၅။ တာလုံရပ်ကွက်(မိုင်းငေါ့မြို့)၊ ၆။ ခန္တီရပ်ကွက်(မိုင်းလုံမြို့)၊ ၇။ ဈေးရပ်ကွက်(မိုင်းလုံမြို့)၊ ၈။ နမ့်ပိန်ရပ်ကွက်(မိုင်းလုံမြို့)၊ ၉။ အထက်ပိုင်းရပ်ကွက်(မိုင်းလုံမြို့)၊ ၁၀။ အလယ်ပိုင်းရပ်ကွက်(မိုင်းလုံမြို့)၊ ၁၁။ အောက်ပိုင်းရပ်ကွက်(မိုင်းလုံမြို့)၊ ၁၂။ ပင်ပေါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ပင်တိန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ တောင်ဆေးလိပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ လွယ်အံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ မိုင်းတင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ မန်ကျောင်း(ကျောက်မဲကြီး)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ကြူရှောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ကွန်ကော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ နောင်ပြစ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ဟူးဆွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ ဟူးကွက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ပန်လင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ လွယ်ကုန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ပန်ကွမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ ပန်ဝံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ ပြိန်းစင့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ ကော်ပေါင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ ပန်ဝိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ မန်စင်(ခ)ပဇီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ ကန့်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ စန့်ဟိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ တော့ဆန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ ပန်ဟူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ ညောင်မောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ နမ့်ဖန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ မင်းကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ ပါလှိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ နမ့်ခွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ လွယ်ခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၁။ လွယ်အံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၂။ လွယ်ဆာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၃။ မန်မော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၄။ မြို့ဟောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၅။ တောင်နီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၆။ ကွန်ကောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၇။ ချုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၈။ မန်ခေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၉။ ဟဲခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၀။ လွယ်ကြူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၁။ ပုံးလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၂။ ကွမ်းစလန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၃။ ကောင်းကလောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၄။ ခွန်ခါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၅။ ပန်ကွဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၆။ ကျောက်လုံးကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၇။ တံခွန်တိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၈။ ကျောက်မဲကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၉။ မုန်းပြင်ကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၅၅	သီပေါမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	<p>၁။ ဇာတ်စုရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၂။ မြို့လည်ရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၃။ မီးရထားရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၄။ အနောက်ရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၅။ အုတ်ကျင်းရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၆။ တောင်မြို့ရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၇။ မြန်မာရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၈။ တိန်းစံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မန်ဟဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ စံဖိတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ရွာသစ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ တုံစင့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ကျင်သီကျေးရွာအုပ်စု။</p>

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၅၆	သီပေါမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	<p>၁၄။ ဘော်ကြိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ လောင်ခွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ နမ့်အွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ အုံမုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ မန်ပြစ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ပန်ခံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ မိုးတေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ကွန်ဟောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ မန်ဆန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ဆွန်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ကုန်းသာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ကွန်ခိုက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ မိုင်းလင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ တွန်ကြိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ ဆိုင်းလိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ နမ့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ဟူးမြီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ မခေါ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ ပန်မိတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ နောင်တုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ ဟိုအွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ ဆောင်ကြဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ ဆင်ကျော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ နားတောင့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ ပန်ဆန်းကျေးရွာအုပ်စု။</p> <p>၁။ ရွှေကျောင်းရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၂။ ပန်းတိမ်တောင်ရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၃။ ပန်းတိမ်မြောက်ရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၄။ ဈေးရပ်ကွက်(သီပေါမြို့)၊ ၅။ ပန်စောက်မိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ နောင်အန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ကုန်းဆော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ နိမ့်ရမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ နမ့်လန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ကုန်းသာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မန်ခိုင်းဆီထောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ကုန်းစုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မန်လီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ စယ်ခန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မိုင်းခေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ မန်မွန်း(ခေး)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ နားလေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဟိုခိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ မန်ပန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ပြိန်းညောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ မိုင်းတုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ ကွန်ခါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ဆွတ်တုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ကောင်းကျော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ပန်ဟုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ မန်ပတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ မန်ကျောင်း(မန်နောင်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ မန်မော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ မိုင်းလာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ကောင်းခံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ လုံတောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ နားဖွယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ နားမခေါ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ မန်မွန်းမန်ကျောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ ဟိုခဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ နမ့်မော်ဆွေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ ကုံးယုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ မန်ကျောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ နားလေ(လီ)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ ကောင်းခံကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၅၇	နောင်ချိုမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	<p>၁။ ဈေးရပ်ကွက်(နောင်ချိုမြို့)၊ ၂။ ဘူတာရပ်ကွက်(နောင်ချိုမြို့)၊ ၃။ တောင်ရပ်ကွက်(နောင်ချိုမြို့)၊ ၄။ ပါဟက်ရပ်ကွက်(နောင်ချိုမြို့)၊ ၅။ သပြေရေရပ်ကွက်(နောင်ချိုမြို့)၊ ၆။ နားရွှီးရပ်ကွက်(နောင်ချိုမြို့)၊ ၇။ ကုန်းစံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဉာဏ်တောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ရွှေမုဋ္ဌာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မဲပုတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ တောင်ရှည်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ရေတွင်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ငှက်လေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ မျက်ချီးနုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ လုံဝယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ကန်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ နောင်တောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ အင်းဖိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ကုန်းကြီးရွာမကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ညောင်တောက်ကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၅၈	နောင်ချိုမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	<p>၁။ ကုန်းသာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ ဘန်သွေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ လုံရုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ အုမုခါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ပင်တီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ဆိပ်ဖူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ အထက်ကြူအင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဟိုခို(မြောက်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ကုလားပွဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ဒိုးပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ကျောက်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဘန်သွေးကျင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ကုန်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ သံဘိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ဆီဆုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ သုံးဆယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ဆမ္မဆယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ သရက်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ခိုအုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ အနောက်ကြူအင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ကြိမ်ဂနိုင်ကျေးရွာအုပ်စု။</p>

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၅၉	နမ္မတူမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ နမ္မတူရပ်ကွက်(နမ္မတူမြို့)၊ ၂။ ပန်ဟိုက်ရပ်ကွက်(နမ္မတူမြို့)၊ ၃။ ဆိုက်ခေါင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ကြူဆော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မိုင်းတတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ဟူးဆာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ဟင်ပုတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဘော်တွင်းကျေးရွာအုပ်စု။
၆၀	နမ္မတူမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ နမ့်တောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ မန်စံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ပန်ဆော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ပန်ချင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ နားဆိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ လွယ်ပြေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ လွယ်ငင်းနမ့်မျှော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ မိုင်းမုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ပန်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ချောင်းဆာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မိုင်းရင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဝိန်းနန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မန်ဆာလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ဖာဆွမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ခိုမိုကျေးရွာအုပ်စု။
၆၁	မိုးမိတ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ မြောက်ပိုင်းရပ်ကွက်(မိုးမိတ်မြို့)၊ ၂။ တောင်ပိုင်းရပ်ကွက်(မိုးမိတ်မြို့)၊ ၃။ တောင်ကိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ လက်ခုပ်ပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ပဒါန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မန်ကျည်းပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ပသင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ မိုးဟောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ သစ်ဆိမ့်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ နမ့်ဖွတ်ကျေးရွာအုပ်စု။
၆၂	မိုးမိတ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ လက်ခုပ်တန်းရပ်ကွက်(မိုးမိတ်မြို့)၊ ၂။ ဟော်ကုန်းရပ်ကွက်(ဟော်နန်းရပ်ကွက်)(မိုးမိတ်မြို့)၊ ၃။ မြစ်ဆုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ရွှေဇာလီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ သဲနီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မိုးဘုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ မန်ပတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ မန်ကောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ စင်္ကြံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ တုံးကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မိုင်းနင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ မန်ယွန်းအူရာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ရေပုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ဟံထင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ လွယ်ယားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ မိုးလိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ကြူဆာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ လယ်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ရွှေညောင်ပင်(တုံဟူးခမ်း)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ နားခါးလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ဟင်ခုတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ လွယ်ဆာကျေးရွာအုပ်စု။
၆၃	မဘိမ်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ မြို့မရပ်ကွက်(မဘိမ်းမြို့)၊ ၂။ တိုက်ကုန်းရပ်ကွက်(မဘိမ်းမြို့)၊ ၃။ ကုန်းခါးရပ်ကွက်(မဘိမ်းမြို့)၊ ၄။ ခိုတာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မလှိုင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ဘဟ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ နမ့်ပုံးပုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ လဝါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ စိပိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ တုံကွာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ရမ်းဘိုကျေးရွာအုပ်စု။
၆၄	မဘိမ်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ မအူကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ မယ်စလီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ကွန်းချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ မိုးလုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ချောင်းဝကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ခတ်ခုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ငိုစင်ကျေးရွာအုပ်စု။
၆၅	လောက်ကိုင်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(လောက်ကိုင်မြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(လောက်ကိုင်မြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(လောက်ကိုင်မြို့)၊ ၄။ ထင်ပါကျိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ တာရွှေထန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မန်လော်ကျေးရွာအုပ်စု။
၆၆	လောက်ကိုင်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(ချင်းရွှေဟော်မြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(ချင်းရွှေဟော်မြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(ချင်းရွှေဟော်မြို့)၊ ၄။ တောက်ရွှေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မန်တုံပါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ရွှေယင်စီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ကြာစီရွှေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ လုံထန်ကျေးရွာအုပ်စု။

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၆၇	ကုန်းကြမ်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(ကုန်းကြမ်းမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(ကုန်းကြမ်းမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(ကုန်းကြမ်းမြို့)၊ ၄။ တာကုန်းကြမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ရှောက်ကိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ကျွမ်ထိုက်(လန်ဖိုလင်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ရှင်းဟွာ(ရှင်ဖျင်ကိုင်)ကျေးရွာအုပ်စု။
၆၈	ကုန်းကြမ်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(မော်ထိုက်မြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(မော်ထိုက်မြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(မော်ထိုက်မြို့)၊ ၄။ ဆုံကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ဟုံအိုက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မော်ထိုက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ရှင်းထန်ကျေးရွာအုပ်စု။
၆၉	ဟိုပန်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ ရုံးကုန်းရပ်ကွက်(ဟိုပန်မြို့)၊ ၂။ ကောင်းဟုန်းရပ်ကွက်(ဟိုပန်မြို့)၊ ၃။ ဈေးရပ်ကွက်(ဟိုပန်မြို့)၊ ၄။ မန်မိုင်ရပ်ကွက်(ဟိုပန်မြို့)၊ ၅။ နမ့်လှရပ်ကွက်(ဟိုပန်မြို့)၊ ၆။ ဟိုပန်ရပ်ကွက်(ဟိုပန်မြို့)၊ ၇။ မန်ခွန်ရပ်ကွက်(ဟိုပန်မြို့)၊ ၈။ ပန်လုံလမ်းရပ်ကွက်(ဟိုပန်မြို့)၊ ၉။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(နမ့်တစ်မြို့)၊ ၁၀။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(နမ့်တစ်မြို့)၊ ၁၁။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(နမ့်တစ်မြို့)၊ ၁၂။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(နမ့်တစ်မြို့)၊ ၁၃။ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(နမ့်တစ်မြို့)၊ ၁၄။ တာကိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ စံပြ(မြောင်ဇီး)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ရွှေဝါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ နောင်မိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဟိုဆွမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ နန်းတားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ဗင်းဟင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ မာအုံပါကျေးရွာအုပ်စု။
၇၀	ဟိုပန်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(ပန်လုံမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(ပန်လုံမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(ပန်လုံမြို့)၊ ၄။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(ပန်လုံမြို့)၊ ၅။ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(ပန်လုံမြို့)၊ ၆။ အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်(ပန်လုံမြို့)၊ ၇။ အမှတ် (၇)ရပ်ကွက်(ပန်လုံမြို့)၊ ၈။ အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်(ပန်လုံမြို့)၊ ၉။ မိန်းပန်းရပ်ကွက်(ဟိုပန်မြို့)၊ ၁၀။ မိုင်းပန်း(လွယ်လ)ရပ်ကွက်(ဟိုပန်မြို့)၊ ၁၁။ ဟာဖြတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဖတ်ဟာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ အားကိုကျိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ မုန်းကွန်(ရွာမ)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ အာဝေါကျိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ မန်ကောင်း(ပန်လုံ)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ မော်ဟွေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဖာလင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ပန်ကောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ မန်ကောင်းငါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ဆီပါဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ ချိန်ဟုန်ကျိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ရှိကန်ထိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ နမ့်ဆိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ပန်ခွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ မန်ဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ နမ့်မူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ တာအိုက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ ဖားကွက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ယုံပန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ မန်ဟန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ နားဝီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ ပန်ကမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ လွယ်ခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ ပန်ရောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ လွယ်ခတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ မန်တွန်းကော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ မန်နားဆန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ ကောင်းနင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ ပန်ဟုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၁။ ပန်ယုတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၂။ ပန်လားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၃။ မုန်းဟစ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၄။ ကောင်းကွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၅။ ကောမုန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၆။ ကျင်ချန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၇။ လောက်ရန်တီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၈။ ရှန်ရှောင်လင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၉။ ဖာချမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၀။ မန်ထန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၁။ နမ့်ပိန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၂။ ကုန်းဆာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၃။ ဝိန်းကောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၄။ မန်အူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၅။ ကောင်းပျက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၆။ မန်ကောင်းကျေးရွာအုပ်စု။

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၇၁	မူဆယ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ ဟိုမုန်ရပ်ကွက်(မူဆယ်မြို့)၊ ၂။ တောင်ရပ်ကွက်(မူဆယ်မြို့)၊ ၃။ မြောက်ရပ်ကွက်(မူဆယ်မြို့)၊ ၄။ ဈေးရပ်ကွက်(မူဆယ်မြို့)၊ ၅။ ကောင်းနောင်ရပ်ကွက်(မူဆယ်မြို့)၊ ၆။ ခရစ်ယာန်ရပ်ကွက်(မူဆယ်မြို့)၊ ၇။ ကောင်းမူးတုံရပ်ကွက်(မူဆယ်မြို့)၊ ၈။ တော်ရွက်ရပ်ကွက်(မူဆယ်မြို့)၊ ၉။ စွမ်တော်ရပ်ကွက်(မူဆယ်မြို့)၊ ၁၀။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(မန်ဟီးရိုးမြို့)၊ ၁၁။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(မန်ဟီးရိုးမြို့)၊ ၁၂။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(မန်ဟီးရိုးမြို့)၊ ၁၃။ ပန်ခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ တိန်းလုံ(ရှေ့)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ စယ်လန့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ဖိုင်ကျောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ နောင်ဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ နောင်လောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ မန်မိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ နောင်ဟင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ နောင်ခေါ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ ကောက်ကွက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ နောင်ဖိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ နမ့်ကတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ နမ့်ငှားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ နမ့်ပတီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ နမ့်မြကချင်ကျေးရွာအုပ်စု။
၇၂	မူဆယ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(မိုးကိုးမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(မိုးကိုးမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(မိုးကိုးမြို့)၊ ၄။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(မိုးကိုးမြို့)၊ ၅။ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(မိုးကိုးမြို့)၊ ၆။ အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်(မိုးကိုးမြို့)၊ ၇။ အမှတ်(၇)ရပ်ကွက်(မိုးကိုးမြို့)၊ ၈။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(ပန်ဆိုင်မြို့)၊ ၉။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(ပန်ဆိုင်မြို့)၊ ၁၀။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(ပန်ဆိုင်မြို့)၊ ၁၁။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(ပန်ဆိုင်မြို့)၊ ၁၂။ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(ပန်ဆိုင်မြို့)၊ ၁၃။ နမ့်ပန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ တုန့်ခန်နေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မုန်းယူး(၁၀၅)မင်းယု(၁၀၅)မိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ဖာဖိတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ မော်တောင်းရွာမကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ နမ့်အွမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ကောင်းဝိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ မန်ဟိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ မိုင်းလိကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ မုန်းပေါ်နမ့်ချက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ နမ့်ချက်ရွာမကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ မိုင်ဖန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ မန်ပြိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ မန်စယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ မန်နွေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ ဟိုနားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ နမ့်တောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ယီခူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ ကျိန်းယန်းတုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ နမ့်လာဟော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ ဖိုင်ကောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ မိုးလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ လွယ်ဆာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ နေ့ကိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ ပန်တောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ ဖော်မော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ မန်ကန်(မိုးကိုး)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ မန်ဂျပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၁။ ပန်လွမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၂။ ကောင်းလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၃။ မန်ယန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၄။ လွယ်ဝိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၅။ မန်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၆။ ဖောင်းဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၇။ ပူဝမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၈။ ကောင်းကွေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၉။ မန်ကန်[မန်ကန်(ဟိုနား)]ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၀။ တုံအော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၁။ လွယ်လွမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၂။ ဝိန်းဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၃။ လွယ်မကောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၄။ မန်းဟန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၅။ မူလွန်ပန်ခါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၆။ ဆိုင်းခေါင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၇။ နောင်ဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၈။ နောင်ချိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅၉။ ဖာပွန်လီဆောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆၀။ မန်နောင်ကျေးရွာအုပ်စု။
၇၃	နမ့်ခမ်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၄။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၅။ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၆။ အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၇။ အမှတ်(၇)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၈။ အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၉။ အမှတ်(၉)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၁၀။ အမှတ်(၁၀)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၁၁။ အမှတ်(၁၁)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၁၂။ အမှတ်(၁၂)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၁၃။ အမှတ်(၁၃)ရပ်ကွက်

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၇၄	နမ့်ခမ်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	<p>(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၁၄။ အမှတ်(၁၄)ရပ်ကွက်(နမ့်ခမ်းမြို့)၊ ၁၅။ ဖာလင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ လွယ်လွမ်(လီရှော)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ မန်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဆာလူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ မန်အောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ မန်နောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ဟိုနားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ စယ်ဟိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ နောင်ခန့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ကောင်းဝိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ အွယ်လောမန်စန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ ပန်ခါး(လွယ်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ မူကောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ နမ့်ဆီးရိုးကျေးရွာအုပ်စု။</p> <p>၁။ မန်ဆွမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ ဟိုပုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ဟတ်ဟင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ကွန်ဟိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မန်ခိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ကောင်းကတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ပတ်မာဒိန်ဆာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ တာကွမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မန်စပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ပန်းဆေး(မန်စပ်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မန်ပူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဟင်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ရန်ပူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ မော်ဆွေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ လွယ်ယိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ လွယ်ချက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ မိုင်းဝီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ လွယ်ဟွမ်(ပလောင်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ လော့နော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ မန်ဟွန်း(လွယ်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ စယ်နေ(လွယ်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ မန်ပန်(လွယ်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ပန်ယုတ်(အထက်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ တွန်ဟုန်း(ကချင်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ဟိုပန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ နောင်ခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ မန်ဟောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ ကွန်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ နမ့်တီးကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၇၅	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	<p>၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(ကွတ်ခိုင်မြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(ကွတ်ခိုင်မြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(ကွတ်ခိုင်မြို့)၊ ၄။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(ကွတ်ခိုင်မြို့)၊ ၅။ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(ကွတ်ခိုင်မြို့)၊ ၆။ အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်(ကွတ်ခိုင်မြို့)၊ ၇။ အမှတ်(၇)ရပ်ကွက်(ကွတ်ခိုင်မြို့)၊ ၈။ အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်(ကွတ်ခိုင်မြို့)၊ ၉။ အင်မိန်းဟိုကျန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ၃၈-မိုင်မန်ပြိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ လွယ်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ကောင်းလိမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ နားဝိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ နားနွဲ့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ နမ့်ဟူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ပန်ကူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ဟိုနောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ မန်ဂျတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ကြိမ်မွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ကာလိုင်ကုန်းဆာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ဖတ်ယိုင်းပြိန်းဟွယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ နမ့်ဖတ်လွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ကောင်းခါးမန်ပြိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ နမ့်ဖတ်ကာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ပန်ဂျရောပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ လွယ်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ ဟိုမောဟိုပုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ ပန်ကိုင်(အောက်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ နိမ်လွမ်ခိုမုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ဟိုမောမန်နိမ်း(ပလောင်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ ဟိုမောလော့ခွမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ အူရာဘွမ်ကောင်းလိမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ အူရာဘွမ်မန်ပြိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ နမ့်ငွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ ဒိန်ဂရိကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ ပန်ကိုင်ပန်လော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ ဟိုကျိန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ မန်ပူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ ပိန်းပွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၁။ မိုင်းယုကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၇၆	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	<p>၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(တာမိုးညဲမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(တာမိုးညဲမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(တာမိုးညဲမြို့)၊ ၄။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(တာမိုးညဲမြို့)၊ ၅။ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(တာမိုးညဲမြို့)၊ ၆။ အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်(တာမိုးညဲမြို့)၊ ၇။ အမှတ်(၇)ရပ်ကွက်(တာမိုးညဲမြို့)၊ ၈။ အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်(တာမိုးညဲမြို့)၊ ၉။ မော်ဟန်ကျေးရွာ</p>

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
		<p>အုပ်စု၊ ၁၀။ ဟိုဖျက်မန်ပြိုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ လွယ်ခန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ကောင်းခါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မိုင်းယကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ မိုင်းယပန်ဆပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မိုင်းဟွမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ မန်ပြိုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ဟိုပုန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ လုံပိုင်နမ့်ရိမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ကျိန်းဟုန်ပြိုန်းခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ဒေါင်နောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ခိုယဉ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ မန်တက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ဘန်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ နမ့်ပရုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ နမ့်ကန်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ ဘန်ကော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ မန်ကျယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ နမ့်တောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ လုံထန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ နောင်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ မန်ဝိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ တတ်နိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ ဗန်နွဲ့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ ရှောက်ဟော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ မိုင်းစီးဝိန်းမိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ မိုင်းပေါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ မန်လောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ မန်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ ဟိုအက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ မိုင်းထမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၁။ ယုန်းမောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၂။ နမ့်မောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၃။ နောင်လုံကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၇၇	နမ့်ဆန်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	<p>၁။ မြို့လည်ရပ်ကွက်(နမ့်ဆန်မြို့)၊ ၂။ မင်္ဂလာရပ်ကွက်(နမ့်ဆန်မြို့)၊ ၃။ နမ္မဝေါရပ်ကွက်(နမ့်ဆန်မြို့)၊ ၄။ မိုးဂရပ်ကွက်(နမ့်ဆန်မြို့)၊ ၅။ မန်မိုင်ရပ်ကွက်(နမ့်ဆန်မြို့)၊ ၆။ မန်ခိုက်ရပ်ကွက်(နမ့်ဆန်မြို့)၊ ၇။ ကျောက်ဖြူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဘုရားကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ငွန်ဆိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မန်နောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ အုမ်းမစွမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ပန်နင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ကွမ်ဟယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ လုံတောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ တောင်မကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ မန်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ လီလုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ နမ့်လင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ဒေးခင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ကျောက်ဖြူလေးကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၇၈	နမ့်ဆန်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	<p>၁။ ဇယန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ ကယားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ကယားလမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ တောင်ကျော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ အာရမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မန်လွယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ အနောက်ကင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဟူးခင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မန်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ဟူးမန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မြို့သစ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ နမ့်တွေကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၇၉	မန်တုံမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	<p>၁။ မြို့မရပ်ကွက်(မန်တုံမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(မန်တုံမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(မန်တုံမြို့)၊ ၄။ မန်တုံ(ကချင်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မန်တုံ(ပလောင်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မန်ပတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ မန်ပွန်း(ပလောင်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ မန်ပွန်း(ကချင်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မော်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မန်ကျော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မန်မောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ပန်ကုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မန်နားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ဟူးလိန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မန်ကော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ မုံးခကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၈၀	မန်တုံမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	<p>၁။ နမ့်ဟိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ နောင်ဆန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ မိုင်းဟုတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ကုန်းညောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ လွယ်ကြူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ပန်နန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ တွန်ဆေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ပန်ဆန်(ခေါ်)နမ့်ဟုဆိုင်ခေါင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ နမ့်နတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ဟောင်းကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ဆိုက်ခေါင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ကောင်းဆုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ စေကော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ဆိုင်းလိန်(ပ)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ နားအော်ကျေးရွာအုပ်စု။</p>

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၈၁	ကျိုင်းတုံမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(ကျိုင်းတုံမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(ကျိုင်းတုံမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(ကျိုင်းတုံမြို့)၊ ၄။ ယန်းခကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မိုင်းဇင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ လှိုင်မွေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ နမ့်နီ/နမ့်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ မိုင်းကိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မိုင်းငွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မိုင်းနေဘ/ဖာတကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ တာလေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ နောင်ကုန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မိုင်းလပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ မိုင်းလန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ကတ်ဖကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ယန်းကျိန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ကတ်တောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဟေ့ကွယ်ကျေးရွာအုပ်စု။
၈၂	ကျိုင်းတုံမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(ကျိုင်းတုံမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(ကျိုင်းတုံမြို့)၊ ၃။ မိုင်းပတ်(အထက်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ မိုင်းပတ်(အောက်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ နမ့်အင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မိုင်းအင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ နမ့်ခတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ နားပေါ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ နောင်တောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မိုင်းပန်(လယ်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ပန်မတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ပန်ကြူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မိုင်းဒခွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ လွယ်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ကတ်ထိုက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ပင်းတောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ယန်းလောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဝပ်ဆောင်းကျေးရွာအုပ်စု။
၈၃	မိုင်းလားမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ ဝမ်ပုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ ဝမ်မိုင်းလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ထပန်းလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ မိုင်းဝကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ စွပ်ပလွေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ တာပင်းကျေးရွာအုပ်စု။
၈၄	မိုင်းလားမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(မိုင်းလားမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(မိုင်းလားမြို့)၊ ၃။ ဝမ်ဖာခါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ မိုင်းမကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ တာပုံကျေးရွာအုပ်စု။
၈၅	မိုင်းခတ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(မိုင်းခတ်မြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(မိုင်းခတ်မြို့)၊ ၃။ မိုင်းခတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ မိုင်းနှုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မိုင်းဟန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ဖာလန်/ကော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ မိုင်းကာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဝမ်နောင်လုံကျေးရွာအုပ်စု။
၈၆	မိုင်းခတ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ တုံဖကော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ ပါပွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ဟုတ်ပုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ဝမ်ပင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မိုင်းညှင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ နောင်လုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ဝမ်အွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ နမ့်ဆော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ပါခါးလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ နမ့်ယန်းလုံကျေးရွာအုပ်စု။
၈၇	မိုင်းယန်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ ဝိန်းလိတ်ရပ်ကွက်(မိုင်းယန်းမြို့)၊ ၂။ ကျိန်းဟင်ရပ်ကွက်(မိုင်းယန်းမြို့)၊ ၃။ ပါနွမ်းရပ်ကွက်(မိုင်းယန်းမြို့)၊ ၄။ မောက်မိုင်ရပ်ကွက်(မိုင်းယန်းမြို့)၊ ၅။ ဟော်ဟိုက်ရပ်ကွက်(မိုင်းယန်းမြို့)၊ ၆။ မွန်ကဲရပ်ကွက်(မိုင်းယန်းမြို့)၊ ၇။ ဟိုကပ်ရပ်ကွက်(မိုင်းယန်းမြို့)၊ ၈။ ပါမိုင်ရပ်ကွက်(မိုင်းယန်းမြို့)၊ ၉။ ဈေးတန်းရပ်ကွက်(မိုင်းယန်းမြို့)၊ ၁၀။ မိုင်းပိန်းရပ်ကွက်(မိုင်းယန်းမြို့)၊ ၁၁။ ဟော်ကဲရပ်ကွက်(မိုင်းယန်းမြို့)။
၈၈	မိုင်းယန်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(မိုင်းပေါက်မြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(မိုင်းပေါက်မြို့)၊ ၃။ မိုင်းလွေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ယန်းကောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ယန်းငင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မွတ်ကင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ အန်းခေတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ နမ့်မောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ပါဆံကျကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မိုင်းပေါက်(ကချင်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ဟိုတောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ပေါက်နွေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မွန်ခမ်းဟိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ မိုင်းဖျန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မိုင်းတွေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ မိုင်းယန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ နမ့်ဆီပန်းကျေးရွာအုပ်စု။

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၈၉	မိုင်းပျဉ်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ ပိန်းဆန်းရပ်ကွက်(မိုင်းပျဉ်းမြို့)၊ ၂။ အလယ်ပိုင်းရပ်ကွက်(မိုင်းပျဉ်းမြို့)၊ ၃။ အောက်ဈေးတန်းရပ်ကွက်(မိုင်းပျဉ်းမြို့)၊ ၄။ လွယ်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မိုင်းပျဉ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ယမ်းခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ မိုင်းပုအွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ မိုင်းမန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မိုင်းလျန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ နောင်ခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ထမ်ယမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ နားကျောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ဝါတုံ(ဝမ်တုံ)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ နားမော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ကုန်းဆာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ကျောင်းခါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ဟေ့ခရုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဆီပေါကျေးရွာအုပ်စု။
၉၀	မိုင်းပျဉ်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(တုံတာမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(တုံတာမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(တုံတာမြို့)၊ ၄။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(တုံတာမြို့)၊ ၅။ ဟောင်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ဝမ်ဖြစ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ဝမ်တာခက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဖာခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ဆင်မောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ပျက်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ တာကော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဖာဝေါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ နောင်ကွဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ပန်နောင်လုံ(သစ်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ဝမ်မတ်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ မိုင်းရဲန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ နမ့်ရွှိကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ပန်ပိုင်ကျေးရွာအုပ်စု။
၉၁	မက်မန်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(မက်မန်းမြို့)၊ ၂။ အေးကျွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ မန်ဝိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ဆွတ်ပိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ နမ့်တော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မင်းရန်အောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ကောင်းလန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ပန်ယန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ နေ့ဝါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ရောင်အန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မုတ်ပြင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ကွန်ဟောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ နေ့လကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ အော်ခေဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ လုံနောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ယောင်ပန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ရောင်လန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ မွတ်ချူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ဝမ်ဖင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ လိုင်လင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ဝက်ဖကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ မွတ်ဟိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ နောင်ပတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ နားလုံကျေးရွာအုပ်စု။
၉၂	မက်မန်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(မက်မန်းမြို့)၊ ၂။ ငှက်ယောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ဝိန်းနောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ဝမ်စလောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ တာကော်လေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ရောင်အူကျေးရွာအုပ်စု။
၉၃	မိုင်းဆတ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ မယ်ဆွမ်မြောက်ရပ်ကွက်(မိုင်းဆတ်မြို့)၊ ၂။ မယ်ဆွမ်တောင်ရပ်ကွက်(မိုင်းဆတ်မြို့)၊ ၃။ မြို့သစ်ရပ်ကွက်(မိုင်းဆတ်မြို့)၊ ၄။ မယ်ဆွမ်တောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မယ်နင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ဝိန်းနေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ မယ်ဆတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ကျဒယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ဆန်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ လွယ်လန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မိုင်းယွန်း(တာကူး)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ မိုင်းထလမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ဟိုနားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ စတုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မယ်ပုလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ နန်းမွန်းကျေးရွာအုပ်စု။
၉၄	မိုင်းဆတ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(မိုင်းဆတ်မြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(မိုင်းဆတ်မြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(မိုင်းဆတ်မြို့)၊ ၄။ တန့်ဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ လွယ်ဆောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မိုင်းနင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ဖန်ဖုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ မိုင်းလုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ဝမ်ကောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မအိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ဝမ်နောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဝမ်တုံ(မိုင်းတွမ်း)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မဟုန်လွယ်ကျေးရွာ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၉၅	မိုင်းတုံမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	အုပ်စု၊ ၁၄။ မဟုန်ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မိုင်းတွန်း(တောင်ပေါ်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ဆိုက်ခေါင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ကောင်းမှုကန်ကျေးရွာအုပ်စု။ ၁။ မြို့မရပ်ကွက်(မိုင်းတုံမြို့)၊ ၂။ နောင်ပါရင်ရပ်ကွက်(မိုင်းတုံမြို့)၊ ၃။ ဝမ်မိုင်ရပ်ကွက်(မိုင်းတုံမြို့)၊ ၄။ မိုင်းတုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ဖာချယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မဲကင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ဟိုပန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ လွယ်ခမ်းလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မိုင်းကန်ကျေးရွာအုပ်စု။
၉၆	မိုင်းတုံမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(ပုံပါကျင်မြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(ပုံပါကျင်မြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(ပုံပါကျင်မြို့)၊ ၄။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(ပုံပါကျင်မြို့)၊ ၅။ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(ပုံပါကျင်မြို့)၊ ၆။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(မိုးထမြို့)၊ ၇။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(မိုးထမြို့)၊ ၈။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(မိုးထမြို့)၊ ၉။ မိုင်းဟန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ နမ့်ဟူးခွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ဟေ့အောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ တန်ဂိုး(တန်ဂိုး)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ဆန်ကျူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ဟေ့အ(ဟေ့ဟ)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ခိုင်းလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ပန်စေထောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ကုန်းတီဗွီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဟေ့ယောင်းကျေးရွာအုပ်စု။
၉၇	တာချီလိတ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ ပုန်းထွန်းရပ်ကွက်(တာချီလိတ်မြို့)၊ ၂။ တာလော့ရပ်ကွက်(တာချီလိတ်မြို့)၊ ၃။ ဝမ်ကောင်းရပ်ကွက်(တာချီလိတ်မြို့)၊ ၄။ မကာဟိုခမ်းရပ်ကွက်(တာချီလိတ်မြို့)၊ ၅။ ဆန်ဆိုင်ရပ်ကွက်(က)(တာချီလိတ်မြို့)၊ ၆။ ဆန်ဆိုင်ရပ်ကွက်(ခ)(တာချီလိတ်မြို့)၊ ၇။ မယ်ခေါင်ရပ်ကွက်(တာချီလိတ်မြို့)၊ ၈။ ဝိန်းကျောက်ရပ်ကွက်၊ ၉။ ပါဆတ်ရပ်ကွက်(တာချီလိတ်မြို့)၊ ၁၀။ ဆေခမ်းရပ်ကွက်(တာချီလိတ်မြို့)၊ ၁၁။ ရန်အောင်မြေရပ်ကွက်(တာချီလိတ်မြို့)၊ ၁၂။ ဖန်မင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ လွယ်တော်ခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ မိုင်းဟဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ဝမ်လုံကျေးရွာအုပ်စု။
၉၈	တာချီလိတ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(တာလေမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(တာလေမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(တာလေမြို့)၊ ၄။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(တာလေမြို့)၊ ၅။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(ကျိုင်းလပ်မြို့)၊ ၆။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(ကျိုင်းလပ်မြို့)၊ ၇။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(ကျိုင်းလပ်မြို့)၊ ၈။ မိုင်းကိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မိုင်းဖုံး(က)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မိုင်းဖုံး(ခ)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ နားယောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ မိုင်းလင်း(အရှေ့)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မိုင်းလင်း(အနောက်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ နမ့်ခင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မိုင်းပါလျှိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ကျားခမ်းကျောက်ကျေးရွာအုပ်စု။
၉၉	မိုင်းဖြတ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ ဈေးတန်းရပ်ကွက်(မိုင်းဖြတ်မြို့)၊ ၂။ ဝမ်မိုင်ရပ်ကွက်(မိုင်းဖြတ်မြို့)၊ ၃။ ဝမ်ဒေရပ်ကွက် (မိုင်းဖြတ်မြို့)၊ ၄။ မိုင်းတင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ လမ်းဆတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ နမ့်နန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ နမ့်လောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ နမ့်လန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ နမ့်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ဝမ်လုံးကျေးရွာအုပ်စု။
၁၀၀	မိုင်းဖြတ်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ နမ့်ပန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ နမ့်ယွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ မိုင်းဟဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ကောင်းမှုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ အိုက်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ အိုက်ငူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ဆားလှကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဆီးမွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ နမ့်ဟက်ပုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ဝမ်ပုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ဟေ့ရွှိကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ မွန်ကာကျောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ တောညှန်ခမ်း(အောက်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ မိုင်းဖြတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ လုံကောင့်ကျေးရွာအုပ်စု။

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၁၀၀	မိုင်းယောင်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(မိုင်းယောင်းမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(မိုင်းယောင်းမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(မိုင်းယောင်းမြို့)၊ ၄။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(မိုင်းယောင်းမြို့)၊ ၅။ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်(မိုင်းယောင်းမြို့)၊ ၆။ အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်(မိုင်းယောင်းမြို့)၊ ၇။ အမှတ်(၇)ရပ်ကွက်(မိုင်းယောင်းမြို့)၊ ၈။ အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်(မိုင်းယောင်းမြို့)၊ ၉။ အမှတ်(၉)ရပ်ကွက်(မိုင်းယောင်းမြို့)၊ ၁၀။ ဟောင်ကြန့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မုန်းလိုက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဝမ်တပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ဝမ်မန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ဝမ်ကောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ဝမ်ဘိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ဝမ်ပါဟုတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ဟေ့ဖကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဝမ်အင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ကျိုင်းကုန်းကျေးရွာအုပ်စု။
၁၀၂	မိုင်းယောင်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ မိုင်းယုမြို့မရပ်ကွက်(မိုင်းယုမြို့)၊ ၂။ ဝမ်ထန်ကျန့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ဝမ်ဒွန်းနွဲ့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ မိုင်းလွေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ဝမ်ဖြတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ကျိုင်းခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ မိုင်းဟီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ မိုင်းဆော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မိုင်းနန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မိုင်းထန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မိုင်းခန်းကျေးရွာအုပ်စု။
၁၀၃	ပန်ဆန်း(ပန်ခမ်း)မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ ရပ်ကွက်(၁)(ပန်ဆန်းမြို့)၊ ၂။ ရပ်ကွက်(၂)(ပန်ဆန်းမြို့)၊ ၃။ ရပ်ကွက်(၃)(ပန်ဆန်းမြို့)၊ ၄။ ဆုံဖို့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ တအော်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ နမ့်တောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ဆလားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ကောင်းတကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ယောင်တိမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ လှယ်ပေါင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ယောင်လန်း(အမ်ပွတ်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ပန်ဖိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ပန်ကူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ တအော်အွန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ကလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ဟုန်းကွတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ မန်မိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဗယင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ကုန်းခါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ မိုင်းထိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ယုံကတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ နမ့်ကတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ဆန်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ကွန်ကကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ဟေ့ဝိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ တိုလာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ ပန်ယောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ ပန်ဝင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ နမ့်ကစ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ရောင်လန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ အွမ်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ ထမုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ အုံလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ မော်ဖြိုက်(နောင်ချမ်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ ပန်ကော်(အောက်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ မော်ပလုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ မွတ်စမို့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ လုံလတ်ဆင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ ဖန်ထူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ ဟိုနမ်း(မန်မန်းဆိုင်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၁။ ယောင်အူ(ပန်လိပ်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၂။ ဟိုနမ့်မာကျေးရွာအုပ်စု။
၁၀၄	ပန်ဆန်း(ပန်ခမ်း)မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ ရပ်ကွက်(၁)(မန်ကန်မြို့)၊ ၂။ ရပ်ကွက်(၂)(မန်ကန်မြို့)၊ ၃။ ရပ်ကွက်(၃)(မန်ကန်မြို့)၊ ၄။ မန်ဖန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မွတ်ဟိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ယေးဆုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ နောင်ဆော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ကောင်ပါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ နောင်ချိတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မွတ်ပလော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ကိုင်းတိန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ကဆင့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ လွယ်ဆင်(မ်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ နားညိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မန်နွဲ့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ကွမ်ပါယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ နောင်ခမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ မာတဲ့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ မန်မန်းဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ မိုင်းပတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ နမ့်နုတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ နားကောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ နားခါးဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ နမ့်ဟင့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ နမ့်ကျက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ ဟိုကျက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ မန်ထန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၁၀၅	နားဖန်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	နားမွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ နမ့်ပွတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ကွန်ရေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ မန်ထန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ တုံနောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ အိန်ဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ ဟူးငဲ့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ တမန်ဆုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ ပန်လောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ နားအန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ ပန်လော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ နောက်ငုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ ဆုတ်ဝိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၁။ ယောင်ပန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၂။ ဟုန်းပွတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၃။ မန်ခါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၄။ ပန်ဖိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၅။ မန်အန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၆။ မန်စန်(မွတ်ငါး)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၇။ ညက်ကာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၈။ နားအော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၉။ ပန်ကော်(ထက်)ကျေးရွာအုပ်စု။
၁၀၆	နားဖန်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ နားဖန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ ယောင်တောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ကွန်ရိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ယောင်ပလင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ စုန်ရမန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မွတ်စမို့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ပလပ်ကတေ့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဗင်းငင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မန်ဖန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ကောင်းကရကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ စအွတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဖန်မော့ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ လွယ်လင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ဖန်လင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ဆီးဆောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ငှက်ထယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ကွန်ကိန်ကျေးရွာအုပ်စု။
၁၀၇	ပန်ဝိုင်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ ပန်ဝိုင်မြို့မကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ ရောင်ပရေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ပိန်းကလန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ကောင်လန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ စီကိုင်ရိုက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ကောင်းကီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ငဲ့လှိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ မွေ့တရကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ယောင်ပန်ကျေးရွာအုပ်စု။
၁၀၈	ပန်ဝိုင်မြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ မန်ပိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ ရောင်ရိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ယောင်စိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ငိုက်မွေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ယောင်တီးယားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ယောင်ကိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ယောင်ငိုက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဝါးခကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ယောင်နွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ မန်မော့ကျေးရွာအုပ်စု။
၁၀၉	မိုင်းမောမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ မိုင်းမောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ ယောင်ပြန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ကောင်းလှိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ကွမ်းကျိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ မန်ခါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ယောင်နောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ထပ်ထိန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ကောင်းကြည်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ကတ်ကလွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ တုတ်တတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ကောင်းလင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ကိန်းဆန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မန်ခယို(လွယ်လုံ)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ယောင်ပန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မွတ်လေ့လိုင်ကွာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ဟိုမိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ဖန်လှိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ယောင်ပလောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ မန်တပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ပန်ခွန်(ခေါ်)နမ့်ကွန်လုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ကောင်းဝေါက်ကျေးရွာအုပ်စု။

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၃	ကန်ကြီးထောင့်မြို့နယ် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	<p>၃၁။ ပျဉ်းကတိုးကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ သဇင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ ဆင်မကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ စာဖြူစု(ခ)ကျောက်ဖျာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ သလပ်ခွါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ အလယ်ရွာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ လေးမျက်နှာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ မဒေါ့ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ ကြက်တူရွေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ ငကွကျေးရွာအုပ်စု။</p> <p>၁။ ရပ်ကွက်(၁)(ကန်ကြီးထောင့်မြို့)၊ ၂။ ရပ်ကွက်(၂)(ကန်ကြီးထောင့်မြို့)၊ ၃။ ရပ်ကွက်(၃)(ကန်ကြီးထောင့်မြို့)၊ ၄။ ရပ်ကွက်(၄)(ကန်ကြီးထောင့်မြို့)၊ ၅။ ရပ်ကွက်(၅)(ကန်ကြီးထောင့်မြို့)၊ ၆။ ရပ်ကွက်(၆)(ကန်ကြီးထောင့်မြို့)၊ ၇။ရပ်ကွက်(၇)(ကန်ကြီးထောင့်မြို့)၊ ၈။ ကွင်းယား(အနောက်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ပိတောက်ပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ လေးဆူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ရွေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ရွေးကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ မတော့ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ကျွန်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ မဂကျွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ကျွန်းလျားရှည်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ နန္ဒင်းဂရက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ကွင်းယား(အရှေ့)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ဆတ်ကွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ကညွတ်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ကွင်းသီးပင်ဆိပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ အမလောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ကျူတန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ထန်းပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ မိချောင်းတစ်ရာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ လဟာကလူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ ဒါးကကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ ဝက်ထိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ ပျဉ်းမငူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ ဆိပ်သာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ ညောင်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ ဘုရားချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ သဘော့ငူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ တကုန်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ ခုံဇင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ လျော်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ ဝါးဒူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ ကျီပဒုတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ အပင်နှစ်ဆယ်ကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၄	ကန်ကြီးထောင့်မြို့နယ် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	<p>၁။ ကျိုက်လတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ ရေတွင်းကုန်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ မြတ်လေးချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ အောက်တံခွန်တိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ အထက်တံခွန်တိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ကျီးတောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ခူချောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ကုလားကွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ အုန်းပင်ဆိပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ကျိုကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မြင်းကဆိပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ကျွန်းဦးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ဂုံညင်းတန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ လိပ်ကမ္ဘာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ သရက်ကွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ကျိုရပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ရှမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ သဲဖြူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ရေတွင်းဆိပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ဝဲကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ရေချိုကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ သောင်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ချောင်းစောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ရှမ်းငူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ပေပင်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ ပေပင်(ဒယ်ကန်)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ ကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ မိချောင်းဂေါင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ လက်ဆောင်ကွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ရေတွင်းကုန်းလေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ အစုကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ ထိန်တောကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ ပေါက်ကျွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ လက်ပန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ ကျိုဒရယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ ညောင်ပင်သာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ ဒီးဒုတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ ပိန်းချောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ ညောင်ဝိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ ကျွန်းတောကုန်းကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၅	သာပေါင်းမြို့နယ် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	<p>၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(သာပေါင်းမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(သာပေါင်းမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(သာပေါင်းမြို့)၊ ၄။ ပျဉ်းမထုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ တောင်ကလေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ကွက်ပြင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ဆောင်ဘုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ရှမ်းမမြောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ သရက်တောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ကညင်ပင်ကျေးရွာ</p>

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
	<p>၆ သာပေါင်းမြို့နယ် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)</p> <p>၇ ငပုတောမြို့နယ် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)</p>	<p>အုပ်စု ၁၁။ ထန်းဇင်လှကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ကွင်းခြောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ တောင်ကွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ကမ္ဘွေညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ရွှေရောင်ချကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ထန်းတပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ သစ်ပုတ်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ခေနံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ သရက်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ရုံးပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ ငါးဘတ်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ကျီးပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ရှောပြာကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ဆပ်သွားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ မရမ်းချိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ ဘုရားကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ သယ်န်းပင်ဆိပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ ရှမ်းကွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ခွေးကုတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ လဟာဂမုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ တလုပ်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ ကျုံတဒွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ ကျွန်းလျားကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ သစ်ဖြူကျေးရွာအုပ်စု။</p> <p>၁။ သမင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ ရွှေညောင်ပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ လင်းတာကျကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ နွယ်နီချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ဒည်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ရွှေတောင်ကျွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ လှေကြီးတက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဆီဆုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ မီးသွေးတိုက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ရှင်ကြီးပျောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ အိမ်ဆိုးချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဘုရားနီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ အုပ်ရှစ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ မကျီးကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ဂုံညှင်းတန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ထန်းဇင်လှကြို့ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ငဝန်ကြို့ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ကင်းတပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ကွင်းကောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ရွှေဖုံအိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ဇီးဖြူကွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ ကျွန်းကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ငဝန်ဒေါင့်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ဇီးပင်ကွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ဒါးကညောင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ သဲဖြူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ အောင်တပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ ကျားရဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ စစ်ပင်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ခတ္တိယကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ ဂုံမင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ မဲလီကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ ငှက်ပျောတောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ ဆင်လမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ သပြေကျွန်းကျေးရွာအုပ်စု။</p> <p>၁။ မြောက်ပိုင်းရပ်ကွက်(ငပုတောမြို့)၊ ၂။ တောင်ပိုင်းရပ်ကွက်(ငပုတောမြို့)၊ ၃။ အုန်းပင်စုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ စဉ်းအိုးဘိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ သက္ကယ်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ဝက်ဆူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ဖျံရေကျော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ လိပ်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ အုပ်ပုံရေကျော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ဟင်းအိုးချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ဂုံညှင်းတန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ အရိုးဒါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ငါးရနံ့ချောင်းတောင်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ကျောက်တန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ သမ္မာဒေဝကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ စမ်းချောင်းစဉ်းအိုးဘိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ကျောက်ပုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ အုတ်ရှစ်ကွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ တောင်ကလေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ကုန်းကလေးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ အုပ်သင်္ဘောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ တမံချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ကမ်းနီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ကွင်းချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ ရွှေတောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ တောကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ ကြာကွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ နဂုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ ကိုးထောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ကညင်ငူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ အထက်ပြန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ ကြာကန်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ ကျောက်တံခါးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ ကုန်းတန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ ဒေါင့်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ သုံးခွကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ ဝွေးချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ သဇင်ကျွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ သက်နန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ ငှက်ပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၁။ ကန်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၂။ ဇီးဖြူဆိပ်ကျေးရွာ</p>

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၈	<p>ငပုတောမြို့နယ်</p> <p>တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)</p>	<p>အုပ်စု၊ ၄၃။ သစ်ပုတ္တိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၄။ ဒီးဒူးကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၅။ ဝါးကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၆။ ပြင်ခရိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၇။ သက္ကယ်သောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၈။ အုပ်တွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၉။ ချောင်းဝကျေးရွာအုပ်စု။</p> <p>၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(ငရပ်ကောင်းမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(ငရပ်ကောင်းမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(ဟိုင်းကြီးကျွန်းမြို့)၊ ၄။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(ဟိုင်းကြီးကျွန်းမြို့)၊ ၅။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(ဟိုင်းကြီးကျွန်းမြို့)၊ ၆။ အဝဘိတ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ အာကာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဆင်ကူးကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ခရင်ဝါးချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ရေကျော်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ပိုးလောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ကုလားချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ကန်ဘလာ(ထိန်တန်း)ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ကန်ဘလာကျွန်းညိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ တင်းချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ နံသာပူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ နတ်မော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ သစ်ရောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ရေကျော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ပန်းမော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ စပါးကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ ကွင်းဘက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ကြော့ချိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ သဲဖြူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ မိုးတိမ်ပြင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ သဲကုန်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ ငပြေမကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ မဲခဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ မြို့သစ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ ကျုံကူးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ ဘုရားလှကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ ညောင်ဝိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ ရဲခေါင်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ ရေကျော်အောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ ကံချိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ ဇီးချိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ ကျောက်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ ကညင်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ မရမ်းကွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ စမ်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၁။ ဖေါင်ဒိုးကျေးရွာအုပ်စု။</p>
၉	<p>ကျုံပျော်မြို့နယ်</p> <p>တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)</p>	<p>၁။ တေဇရပ်ကွက်(ကျုံပျော်မြို့)၊ ၂။ အောင်ဆန်းရပ်ကွက်(ကျုံပျော်မြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(အထောင်မြို့)၊ ၄။ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်(အထောင်မြို့)၊ ၅။ ဒိုက်ပျက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မျက်နီကွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ သက္ကယ်ပြင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ဖလံကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ သရက်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ပိုက်တော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ဆောက်ဝိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဇရပ်လှကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ သင်တောဂရက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ကျုံမရမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ကုန်းသာကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ဝဲကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ကျုံတောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ အင်းဖျားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ အင်းပါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ချင်းလျားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ကံသုံးဆင့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ သပြေလှကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ ပျဉ်ချဆိပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ညောင်ပင်ဆိပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ အကွေတန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ တောချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ သံလျှက်စွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၈။ ဇရပ်ရိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၉။ သောင်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၀။ သောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၁။ ပျဉ်းမပင်လှကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၂။ ရှားခဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၃။ အပိုင်းနင်းကျွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၄။ မဲဂရက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၅။ ဇရပ်ဆိပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၆။ ကျီးအိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၇။ တောကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၈။ ကွင်းဘောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃၉။ အင်းတရော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၀။ ကညင်ဆိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၁။ ကုန်းမဲလီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၂။ လဟာပိုင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၃။ ကွင်းသာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၄။ ထိန်ငူကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၅။ ထိန်တပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၆။ ခရုရိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၇။ သဲကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄၈။ ကျွဲခေါင်းကျေးရွာအုပ်စု။</p>

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၂၉/၂၀၁၅)

နေပြည်တော်၊ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ပထမဝါဆိုလဆန်း ၈ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၂၄ ရက်)

ဦးစီးအရာရှိရာထူးခန့်ထားခြင်း

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၇ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁၂/၂၀၁၅-၂၀၁၆) ဖြင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံးသို့ ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ထမ်းဆောင်ခွင့်ပြုခဲ့သော စက်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ အောက်ဖော်ပြပါ အရာထမ်း (၈၉) ဦးတို့အား ယင်းတို့၏ အမည်နှင့် ယှဉ်တွဲဖော်ပြပါ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲရုံးများတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသော ဦးစီးအရာရှိ လစာနှုန်း (၂၅၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၂၇၀,၀၀၀) ရာထူးနေရာများ၌ တာဝန်ဝတ္တရားများ စတင် ထမ်းဆောင်သည့်နေ့မှစ၍ ခန့်ထားလိုက်သည် -

စဉ်	အမည်	ခန့်အပ်သည့်ရာထူး	ခန့်အပ်တာဝန်ချထားသည့်အဖွဲ့ခွဲရုံး
နေပြည်တော်			
(၁)	ဒေါ်မော်မော်အောင်	ဦးစီးအရာရှိ	နေပြည်တော်
(၂)	ဦးအောင်အောင်	။	မြောက်ပိုင်းခရိုင်(ဥက္ကဋ္ဌရခရိုင်)
(၃)	ဦးဝင်းတင်	။	တောင်ပိုင်းခရိုင်(ဒက္ကဋ္ဌရခရိုင်)
(၄)	ဦးခင်မောင်ဦး	။	ပျဉ်းမနားမြို့နယ်
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး			
(၅)	ဒေါ်လေးမြင့်သန္တာ	။	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး
(၆)	ဒေါ်စိစိဝင်း	။	စစ်ကိုင်းခရိုင်
(၇)	ဦးအောင်သန်း	။	စစ်ကိုင်းမြို့နယ်
(၈)	ဦးကျော်ခိုင်ဝင်း	။	မုံရွာခရိုင်
(၉)	ဒေါ်ကြူကြူသင်း	။	မုံရွာမြို့နယ်
(၁၀)	ဦးတင်ကိုလတ်	။	ချောင်းဦးမြို့နယ်
(၁၁)	ဒေါ်ရီရီခိုင်	။	ရေဦးမြို့နယ်
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး			
(၁၂)	ဒေါ်ဇင်မာမြင့်	။	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး
(၁၃)	ဒေါ်မာမာမြင့်	။	တောင်ငူမြို့နယ်
(၁၄)	ဒေါ်မြဝင်းရီ	။	ရေတာရှည်မြို့နယ်
(၁၅)	ဒေါ်နေနွယ်လင်း	။	ကျောက်တံခါးမြို့နယ်
(၁၆)	ဒေါ်ညွန့်တင်	။	ညောင်လေးပင်မြို့နယ်
(၁၇)	ဦးဝင်းဗိုလ်	။	ဒိုက်ဦးမြို့နယ်
(၁၈)	ဒေါ်ထိုက်ထိုက်လွင်	။	ဝေါမြို့နယ်
(၁၉)	ဒေါ်နွယ်နွယ်လွင်	။	ပြည်ခရိုင်
(၂၀)	ဦးသန်းဆင့်	။	ပြည်မြို့နယ်
(၂၁)	ဦးဝင်းအောင်	။	ပန်းတောင်းမြို့နယ်
(၂၂)	ဦးမြလှိုင်	။	ရွှေတောင်မြို့နယ်
(၂၃)	ဒေါ်အေးအေးမော်	။	သာယာဝတီခရိုင်
(၂၄)	ဒေါ်သွင်သွင်ခိုင်	။	သာယာဝတီမြို့နယ်

စဉ်	အမည်	ခန့်အပ်သည့်ရာထူး	ခန့်အပ်တာဝန်ချထားသည့်အဖွဲ့ခွဲရုံး
(၂၅)	ဒေါ်လွင်မျိုးထိုက်	ဦးစီးအရာရှိ	ဇီးကုန်းမြို့နယ်
(၂၆)	ဒေါ်ခင်သူဇာအောင်	။	မင်းလှမြို့နယ်
(၂၇)	ဦးဇော်မင်းမင်း	။	လက်ပံတန်းမြို့နယ်
(၂၈)	ဦးဇော်နိုင်ဦး	။	ကျောက်ကြီးမြို့နယ်

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး

(၂၉)	ဒေါ်ခင်မာအေး	။	ပခုက္ကူမြို့နယ်
(၃၀)	ဒေါ်ချောစုရည်	။	ချောက်မြို့နယ်
(၃၁)	ဒေါ်ယဉ်မင်းအေး	။	ပခုက္ကူခရိုင်
(၃၂)	ဦးအောင်မြင့်သန်း	။	ရေစကြိုမြို့နယ်
(၃၃)	ဒေါ်ဥမ္မာမြင့်	။	စလင်းမြို့နယ်
(၃၄)	ဦးစောထွန်း	။	ဆိပ်ဖြူမြို့နယ်
(၃၅)	ဒေါ်ဆွေမိ	။	မြို့သစ်မြို့နယ်
(၃၆)	ဒေါ်နေဝါလှိုင်	။	ရေနံချောင်းမြို့နယ်
(၃၇)	ဦးအောင်ကြည်လှိုင်	။	မင်းဘူးမြို့နယ်
(၃၈)	ဒေါ်ချိုခိုင်ဦး	။	မကွေးခရိုင်
(၃၉)	ဒေါ်ဝေဝေခိုင်	။	တောင်တွင်းကြီးမြို့နယ်
(၄၀)	ဒေါ်ရည်မွန်ဖွေး	။	မင်းလှမြို့နယ်
(၄၁)	ဒေါ်သင်းသင်းအေး	။	အောင်လံမြို့နယ်
(၄၂)	ဒေါ်ယဉ်မင်းအိ	။	စေတုတ္ထရာမြို့နယ်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး

(၄၃)	ဒေါ်ဌေးဌေးဝင်း	။	ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်
(၄၄)	ဦးရဲမြင့်	။	ညောင်ဦးခရိုင်
(၄၅)	ဦးထွန်းထွန်းနိုင်	။	ကျောက်ဆည်ခရိုင်
(၄၆)	ဦးအောင်ဆန်းဦး	။	စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်
(၄၇)	ဒေါ်နန်းအေးအေးစိုး	။	တံတားဦးမြို့နယ်
(၄၈)	ဒေါ်သန်းသန်းဝင်း	။	မြစ်သားမြို့နယ်
(၄၉)	ဦးမျိုးကျော်သူ	။	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်
(၅၀)	ဒေါ်မြင့်မြင့်ရွှေ	။	ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်
(၅၁)	ဦးရဲမင်းလွင်	။	မဟာအောင်မြေမြို့နယ်
(၅၂)	ဒေါ်မြင့်မြင့်မော်	။	အမရပူရမြို့နယ်
(၅၃)	ဒေါ်နှင်းနှင်း	။	အောင်မြေသာဇံမြို့နယ်
(၅၄)	ဒေါ်ခိုင်ခိုင်နွယ်	။	မိတ္ထီလာမြို့နယ်
(၅၅)	ဒေါ်တင်မိုးလတ်	။	ဝမ်းတွင်းမြို့နယ်
(၅၆)	ဒေါ်အိမွန်ကျော်	။	သာစည်မြို့နယ်
(၅၇)	ဒေါ်စုလှိုင်ထွန်း	။	မြင်းခြံခရိုင်
(၅၈)	ဦးဝမ်းတင်	။	ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်
(၅၉)	ဒေါ်ပြုံးကြည်	။	တောင်သာမြို့နယ်
(၆၀)	ဒေါ်ကျော့ကျော့ခိုင်	။	မလှိုင်မြို့နယ်
(၆၁)	ဒေါ်မေသက်	။	နွားထိုးကြီးမြို့နယ်
(၆၂)	ဦးကျော်မြင့်အောင်	။	ညောင်ဦးမြို့နယ်
(၆၃)	ဒေါ်ခင်မာသန်း	။	မြင်းခြံမြို့နယ်
(၆၄)	ဦးမောင်ထွေး	။	ရမည်းသင်းခရိုင်

စဉ် အမည် ခန့်အပ်သည့်ရာထူး ခန့်အပ်တာဝန်ချထားသည့်အဖွဲ့ခွဲရုံး

မွန်ပြည်နယ်

(၆၅) ဦးမင်းအောင်ရှိန်	ဦးစီးအရာရှိ	မော်လမြိုင်မြို့နယ်
(၆၆) ဦးဇော်မင်းဦး	။	သထုံမြို့နယ်
(၆၇) ဒေါ်သိမ့်သိမ့်သူ	။	ကျိုက်ထိုမြို့နယ်
(၆၈) ဦးဇော်လင်း	။	ပေါင်မြို့နယ်
(၆၉) ဦးမင်းသွင်	။	ဘီးလင်းမြို့နယ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

(၇၀) ဦးသက်ထွန်း	။	လှည်းကူးမြို့နယ်
(၇၁) ဒေါ်ယဉ်မင်းသက်	။	အင်းစိန်မြို့နယ်
(၇၂) ဒေါ်နီနီအောင်	။	တာမွေမြို့နယ်
(၇၃) ဒေါ်ချမ်းမြအေး	။	တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်
(၇၄) ဒေါ်အိအိဖြိုး	။	ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်
(၇၅) ဒေါ်နှင်းယုကျော်	။	သာကေတမြို့နယ်
(၇၆) ဒေါ်မိုးမိုးချော	။	ရန်ကင်းမြို့နယ်
(၇၇) ဒေါ်စန္ဒာမြ	။	သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ်
(၇၈) ဦးမောင်မောင်ဖုန်း	။	ဗဟန်းမြို့နယ်
(၇၉) ဒေါ်ခင်မာကြည်	။	လှိုင်မြို့နယ်

ရှမ်းပြည်နယ်

(၈၀) ဦးကျော်သူရ	။	တောင်ကြီးမြို့နယ်
-----------------	---	-------------------

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး

(၈၁) ဦးဇော်ဟိန်း	။	ပုသိမ်ခရိုင်
(၈၂) ဦးတင်မောင်စန်း	။	ပုသိမ်မြို့နယ်
(၈၃) ဒေါ်နှင်းဝါမြင့်	။	ကန်ကြီးထောင့်
(၈၄) ဒေါ်တင်တင်ဦး	။	ရေကြည်မြို့နယ်
(၈၅) ဒေါ်သက်သက်မာ	။	မအူပင်မြို့နယ်
(၈၆) ဒေါ်ဝေမာလှိုင်	။	မြောင်းမြမြို့နယ်
(၈၇) ဒေါ်ဝင်းဝင်းမြင့်	။	ကြံခင်းမြို့နယ်
(၈၈) ဦးမြင့်လှိုင်	။	မြန်အောင်မြို့နယ်
(၈၉) ဦးဇော်မင်းထိုက်	။	အင်္ဂပူမြို့နယ်

တင်အေး

ဥက္ကဋ္ဌ

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၃၀/၂၀၁၅)

နေပြည်တော်၊ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ပထမဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၉ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၀ ရက်)

ဦးစီးအရာရှိရာထူးခန့်ထားခြင်း

ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ရုံး၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၆ ရက်စွဲပါ စာအမှတ်၊ ၂၅/၁၄၃ - ခန့်ထား/
အဖရ(၂၀၁၅) ဖြင့် ခွင့်ပြုချက်အရ အောက်ဖော်ပြပါ တပ်မတော်အငြိမ်းစားအရာရှိ (၂) တို့အား ယင်းတို့၏

အမည်နှင့် ယှဉ်တွဲဖော်ပြပါ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲရုံးများတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသော ဦးစီးအရာရှိ လစာနှုန်း (၂၅၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၂၇၀,၀၀၀) ရာထူးနေရာများ၌ တာဝန်ဝတ္တရားများ စတင် ထမ်းဆောင်သည့်နေ့မှစ၍ ခန့်ထားလိုက်သည် -

စဉ်	အမည်	ခန့်အပ်သည့်ရာထူး	ခန့်အပ်တာဝန်ချထားသည့်အဖွဲ့ခွဲရုံး
(၁)	ဗိုလ်မှူးအေးမင်းဦး(ငြိမ်း)	ဦးစီးအရာရှိ	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မော်ဘီမြို့နယ်
(၂)	ဗိုလ်ကြီးသန်းထွဋ်အောင်(ငြိမ်း)	ဦးစီးအရာရှိ	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ နတ်တလင်းမြို့နယ်

တင်အေး

ဥက္ကဋ္ဌ

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၃၅/၂၀၁၅)

နေပြည်တော်၊ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၇ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၇ ရက်)

ဦးစီးအရာရှိရာထူးခန့်အပ်ခြင်း

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၃၀ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၃၁/၂၀၁၅-၂၀၁၆) ဖြင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံးသို့ ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ထမ်းဆောင်ခွင့်ပြုခဲ့သော စက်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ အောက်ဖော်ပြပါ အရာထမ်း (၂) ဦးတို့အား ယင်းတို့၏ အမည်နှင့် ယှဉ်တွဲဖော်ပြပါ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲရုံးများတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသော ဦးစီးအရာရှိ လစာနှုန်း (၂၅၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၂၇၀,၀၀၀) ရာထူးနေရာများ၌ တာဝန်ဝတ္တရားများစတင်ထမ်းဆောင်သည့်နေ့မှစ၍ ခန့်ထားလိုက်သည်-

စဉ်	အမည်	ခန့်အပ်သည့်ရာထူး	ခန့်အပ်တာဝန်ချထားသည့်အဖွဲ့ခွဲရုံး
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး			
(၁)	ဦးကျော်မင်း	ဦးစီးအရာရှိ	ပုလောမြို့နယ်
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး			
(၂)	ဦးနေမျိုးအောင်	ဦးစီးအရာရှိ	မတ္တရာမြို့နယ်

တင်အေး

ဥက္ကဋ္ဌ

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ကြေညာချက်အမှတ် (၄၃/၂၀၁၅)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၆ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၆ ရက်)

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် စဉ်ကူးမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁) နှင့် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂) တို့အား ပြောင်းလဲပြင်ဆင်သတ်မှတ်ကြေညာခြင်း

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁ ရက်စွဲပါ ကြေညာချက်အမှတ် (၂၄/၂၀၁၅) ဖြင့် ကြေညာခဲ့သည့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် စဉ်ကူးမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်

(၁) နှင့် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂) တို့အား တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ရွေးကောက်ပွဲ နည်းဥပဒေ ၃ (က) (၁) နှင့်အညီ ပူးတွဲပါဇယားအတိုင်း ပြောင်းလဲပြင်ဆင်သတ်မှတ် ကြေညာ လိုက်သည်။

တင်အေး

ဥက္ကဋ္ဌ

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် စဉ်ကူးမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁) နှင့် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂) တို့အား ပြောင်းလဲပြင်ဆင်သတ်မှတ်ခြင်း

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၁၉	စဉ်ကူးမြို့နယ် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(စဉ်ကူးမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(စဉ်ကူးမြို့)၊ ၃။ ခူလယ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ရွှေလှေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ငပြင်းအင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ရွှေကျင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ဝါးရုံကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ လက်ပန်လှကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ရှောက်ပင်ရိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ နတ္ထောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ ငွေတောင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ မာလဲကျေးရွာအုပ်စု။
၂၀	စဉ်ကူးမြို့နယ် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ ကုက္ကိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ မင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ဆည်သည်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ ခက်သင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ လက်ပန်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ဆည်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ကျောင်းဆိပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ထုံးကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ ရေတော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ သာယာဝတီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ မြစ်စိမ်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဟင်္သာဖိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ဟင်္သာမကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ ဇီးကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ သဲအင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ ကျွန်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ လက်ပန်ဇင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဇီးကျွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ ဆင်သေကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ရွှေခုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ ရွှေတုံတိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ သောင်ပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ တောင်အင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ကြာဥယျာဉ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ သောင်ဝန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ ရွှေပြည်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၇။ ခတက်ချဉ်ကျေးရွာအုပ်စု။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

**ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
ကြေညာချက်အမှတ် (၄၄/ ၂၀၁၅)**

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၁၂ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၁၂ ရက်)

ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ပင်လောင်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁) နှင့် မဘိမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁) တို့အား ပြင်ဆင်သတ်မှတ်ကြေညာခြင်း

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁ ရက်စွဲပါ ကြေညာချက်အမှတ် (၂၄/ ၂၀၁၅) ဖြင့် ကြေညာခဲ့သည့် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ပင်လောင်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)နှင့် မဘိမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁) တို့အား ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၀ (ဃ) အရ ပူးတွဲပါဇယားအတိုင်း ပြင်ဆင်သတ်မှတ် ကြေညာလိုက်သည်။

တင်အေး

ဥက္ကဋ္ဌ

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ပင်လောင်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁) နှင့် မဘိမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁) တို့အား ပြင်ဆင်သတ်မှတ်ခြင်း

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
၃၇	ပင်လောင်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ ဘန့်ဖယ်ရပ်ကွက်(ပင်လောင်းမြို့)၊ ၂။ အရှေ့ရပ်ကွက်(ပင်လောင်းမြို့)၊ ၃။ အနောက်ရပ်ကွက်(ပင်လောင်းမြို့)၊ ၄။ ရုံးဝင်းရပ်ကွက်(ပင်လောင်းမြို့)၊ ၅။ ဘုရားမြောက်ရပ်ကွက်(ပင်လောင်းမြို့)၊ ၆။ ဈေးတန်းရပ်ကွက်(ပင်လောင်းမြို့)၊ ၇။ ကန်သာဦးရပ်ကွက်(ပင်လောင်းမြို့)၊ ၈။ မင်္ဂလာကွက်သစ်ရပ်ကွက်(ပင်လောင်းမြို့)၊ ၉။ ကိုးခေါင်ရပ်ကွက်(ပင်လောင်းမြို့)၊ ၁၀။ ရင်းမိုးရပ်ကွက်(ပင်လောင်းမြို့)၊ ၁၁။ ရပ်ကွက်(၁)(ပေါင်းလောင်းမြို့)၊ ၁၂။ ရပ်ကွက်(၂)(ပေါင်းလောင်းမြို့)၊ ၁၃။ ရပ်ကွက်(၃)(ပေါင်းလောင်းမြို့)၊ ၁၄။ ရပ်ကွက်(၄)(ပေါင်းလောင်းမြို့)၊ ၁၅။ ရပ်ကွက်(၅)(ပေါင်းလောင်းမြို့)၊ ၁၆။ ရပ်ကွက်(၆)(ပေါင်းလောင်းမြို့)၊ ၁၇။ ပင်လောင်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ ဘန့်ဘာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၉။ တောင်ထိပ္ပာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၀။ ထိပေါင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၁။ သပြေကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၂။ စင်းတောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၃။ လုံးပျဉ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၄။ ထိန်ပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၅။ လိန့်ညားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂၆။ နန်းတုတ်ကျေးရွာအုပ်စု။
၃၈	ပင်လောင်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်(နောင်တရားမြို့)၊ ၂။ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်(နောင်တရားမြို့)၊ ၃။ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်(နောင်တရားမြို့)၊ ၄။ တီကျစ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ နန်းပုလင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ပေါ့အင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ မြင်းတွင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ လွယ်မောကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ နောင်ပီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ ပေါ့ယားကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ လုံးပိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ဘန့်ပြင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၃။ ဘုရားဖြူကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၄။ မွှေးပြင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၅။ ပင်ခင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၆။ မြောက်ထိပ္ပာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၇။ ပင်မွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၈။ မင်းဘူးကျေးရွာအုပ်စု။
၆၃	မဘိမ်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁)	၁။ မြို့မရပ်ကွက်(မဘိမ်းမြို့)၊ ၂။ တိုက်ကုန်းရပ်ကွက်(မဘိမ်းမြို့)၊ ၃။ ကုန်းခါးရပ်ကွက်(မဘိမ်းမြို့)၊ ၄။ နမ့်ပုံးပုံးရပ်ကွက်(မဘိမ်းမြို့)၊ ၅။ ခိုတာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ မလှိုင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ဘဟဲကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ကုန်းမခံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၉။ လဝါကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၀။ စီပိန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၁။ တုံကွာကျေးရွာအုပ်စု၊ ၁၂။ ရမ်းဘိုကျေးရွာအုပ်စု။
၆၄	မဘိမ်းမြို့နယ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)	၁။ မအူကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၂။ မယ်စလီကျေးရွာအုပ်စု၊ ၃။ ကွန်းချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ၄။ မိုးလုံးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၅။ ချောင်းဝကျေးရွာအုပ်စု၊ ၆။ ငါးအိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ၇။ ခတ်ခုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ၈။ ငိုစင်ကျေးရွာအုပ်စု။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
ကြေညာချက်အမှတ် (၄၅/ ၂၀၁၅)
 ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၁၃ ရက်
 (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၁၃ ရက်)

ရှမ်းပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင်များအား (အစမ်းခန့်) တာဝန်ပေးအပ်ခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်၊ ဧပြီလ ၇ ရက်စွဲပါ ကြေညာချက်အမှတ် (၃/၂၀၁၀) ဖြင့် ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ခဲ့သည့် ရှမ်းပြည်နယ်

ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင် ဦးစိုင်းရွှင် အစား ဦးစိုင်းသောင်းအေးအားလည်းကောင်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၄ ရက်စွဲပါ ကြေညာချက်အမှတ် (၂၉/၂၀၁၃) ဖြင့် ဖြည့်စွက် တာဝန်ပေးအပ်ခဲ့သည့် ရှမ်းပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင် ဒေါ်မေမေအေး အစား ဒေါ်စင်ဥမ္မာညွန့်အားလည်းကောင်း ရှမ်းပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၏ တင်ပြချက်အရ စတင် တာဝန်ထမ်းဆောင်သည့် နေ့မှစ၍ (အစမ်းခန့်) တာဝန်ပေးအပ်လိုက်သည်။

အမိန့်အရ

တင်ထွန်း

အတွင်းရေးမှူး

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁၄၅/၂၀၁၅)

နေပြည်တော်၊ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ နယုန်လပြည့်ကျော် ၁ ရက်

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၂ ရက်)

၁။ အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်ရုံး၊ အမှုစစ်တရားစွဲဌာနတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက် ရှိသော လစာနှုန်း (၂၅၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၂၇၀,၀၀၀) တန်း ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်ဌေးရီအား နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းနည်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၈ အရ အထူးကိစ္စတစ်ရပ်အနေဖြင့် တစ်ဆင့်မြင့်ရာထူးသို့ တိုးမြှင့်ခန့်ထားခြင်းကိစ္စကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော ကော်မရှင်အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၃၁/၂၀၁၅) မှ သဘော တူညီပါသဖြင့် အမှုစစ်တရားစွဲဌာနတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသည့် လစာနှုန်း (၂၈၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၀၀,၀၀၀) တန်း လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ရာထူးနေရာသို့ အထူးကိစ္စတစ်ရပ်အနေဖြင့် တာဝန်ဝတ္တရားများကို စတင် ထမ်းဆောင်သည့်နေ့မှစ၍ တိုးမြှင့်ခန့်ထားလိုက်သည်။

၂။ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းနည်းဥပဒေပုဒ်မ ၅၁ အရ တိုးမြှင့်ခန့်ထားသည့်ရာထူး၏ လစာနှုန်းတန်းတွင် အနိမ့်ဆုံး လစာအဆင့်မှစ၍ သတ်မှတ်ခံစားခွင့်ပြုလိုက်သည်။

မြဝင်း

ဥက္ကဋ္ဌ

အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁/၂၀၁၅)

နေပြည်တော်၊ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ နယုန်လပြည့်ကျော် ၄ ရက်

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၅ ရက်)

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၉/၂၀၁၅) မှ အတည်ပြုချက်နှင့် စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံး၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မေလ ၂၂ ရက်စွဲပါ စာအမှတ်၊ ၁၇ ရာထူး (၁၃-ထ/၂) ၂၀၁၅ တို့အရ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ဌာနတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါ တပ်မတော်အရာရှိ (၂) ဦးတို့အား တာဝန်

ဝတ္တရားများကို စတင်ထမ်းဆောင်သည့်နေ့မှစ၍ အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်ရုံးတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသည့် ယှဉ်တွဲဖော်ပြပါ ရာထူးနေရာများသို့ ပြောင်းရွှေ့ခန့်ထားလိုက်သည် -

စဉ်	ပြန်တမ်းဝင်အမှတ်	အဆင့်/အမည်	တပ်/ဌာန	ခန့်အပ်မည့်ရာထူး/လစာနှုန်း/ဌာန
(က)	ကြည်း ၂၄၉၃၉	ဗိုလ်မှူး သန်းဇော်ဝင်း	အမှတ်(၃၆၃) အမြောက်တပ်ရင်း၊ မိုးနဲမြို့	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ၃၁၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၃၀,၀၀၀ အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေး ကော်မရှင်ရုံး
(ခ)	ကြည်း ၃၅၁၄၉	ဗိုလ်ကြီး အေးမင်းသောင်း	အမှတ်(၄၂၄) ထောက်ပံ့နှင့် ပို့ဆောင်ရေးတပ်ရင်း ပုသိမ်မြို့	လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ၂၈၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၀၀,၀၀၀ အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေး ကော်မရှင်ရုံး

မြင်း

ဥက္ကဋ္ဌ

အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၂/၂၀၁၅)

နေပြည်တော်၊ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ပထမဝါဆိုလဆန်း ၂ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၈ ရက်)

၁။ အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်ရုံး၊ အမှုစစ်တရားစွဲဌာနတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက် ရှိသော လစာနှုန်း (၃၄၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၆၀,၀၀၀) တန်း ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်စိုးလင်းအား နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်း နည်းဥပဒေပုဒ်မ ၄၈ အရ အထူးကိစ္စတစ်ရပ်အနေဖြင့် တစ်ဆင့်မြင့်ရာထူးသို့ တိုးမြှင့်ခန့်ထားခြင်းကိစ္စကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၆ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော ကော်မရှင်အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၃၃/၂၀၁၅)မှ သဘောတူညီပါသဖြင့် ဤကော်မရှင်ရုံးတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသည့် လစာနှုန်း (၃၈၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၄၀၀,၀၀၀) ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် (စစ်ဆေးရေး) ရာထူးနေရာသို့ တာဝန်ဝတ္တရားများကို စတင်ထမ်းဆောင်သည့် နေ့မှစ၍ တိုးမြှင့်ခန့်ထားလိုက်သည်။

၂။ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းနည်းဥပဒေပုဒ်မ ၅၁ အရ တိုးမြှင့်ခန့်ထားသည့်ရာထူး၏ လစာနှုန်းတန်းတွင် အနိမ့်ဆုံး လစာအဆင့်မှစ၍ သတ်မှတ်ခံစားခွင့်ပြုလိုက်သည်။

မြင်း

ဥက္ကဋ္ဌ

အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန

(ဝန်ကြီးရုံး)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ပထမဝါဆိုလဆန်း ၁၅ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁ ရက်)

အမှတ် ၇၄ ။ ။ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဝန်ကြီးရုံး စီမံကိန်းနှင့် စာရင်းအင်းဌာနခွဲမှ ဦးစီးအရာရှိ လစာနှုန်း (၂၅၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၂၇၀,၀၀၀) ဒေါ်သီတာကျင်အား ၎င်း၏ ကျန်းမာရေးအခြေအနေအရ

အလုပ်တာဝန်များကို ဆက်လက်တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ခြင်းမရှိပါသဖြင့် ကာယကံရှင်၏ဆန္ဒပြုချက်အရ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၁ ရက်နေ့ နံနက်ပိုင်းမှစ၍ နှစ်ပြည့်အငြိမ်းစားယူခွင့်ပြုလိုက်သည်။

(ဝန်ကြီးရုံး)

အမှတ် ၇၅ ။ ။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပသော ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ စီမံခန့်ခွဲရေး ကော်မတီအစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၁၄/ ၂၀၁၅) မှ သဘောတူညီချက်အရ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဝန်ကြီးရုံး အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် လူ့အရင်းအမြစ် စီမံခန့်ခွဲမှုဌာနခွဲမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊ လစာနှုန်း (၃၁၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၃၀,၀၀၀) ရာထူး ဦးမျိုးဝင်းအား ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဝန်ကြီးရုံး မူဝါဒနှင့်ဥပဒေ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းစိစစ်ရေးနှင့် လုပ်ငန်းစစ်ဆေးရေးဌာနခွဲတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသော ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊ လစာနှုန်း (၃၁၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၃၀,၀၀၀) ရာထူးနေရာသို့ တာဝန်ဝတ္တရားများ စတင်ထမ်းဆောင်သည့်နေ့မှစ၍ ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ချထားလိုက်သည်။

(ဝန်ကြီးရုံး)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ပထမဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၁၂ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၃ ရက်)

အမှတ် ၇၆ ။ ။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၀ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၁၅/ ၂၀၁၅) ၏ သဘောတူညီချက်အရ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်)၊ ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဌာနခွဲမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ လစာနှုန်း (၃၄၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၆၀,၀၀၀) ဦးအောင်ငွေအား သက်ပြည့်အငြိမ်းစားမယူမီ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခွင့် (၄) လကို (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၂၂ ရက်နေ့မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၂၁ ရက်နေ့အထိ) ငြင်းပယ်လိုက်သည်။

အမှတ် ၇၇ ။ ။ အဆိုပါ ငြင်းပယ်ခဲ့သည့် သက်ပြည့်အငြိမ်းစားမယူမီကြိုတင်ပြင်ဆင်ခွင့် (၄) လကို (၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၂၂ ရက်နေ့မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မေလ ၂၁ ရက်နေ့အထိ) ခံစားခွင့်ပြုပြီး ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မေလ ၂၂ ရက်နေ့ နံနက်ပိုင်းမှစ၍ သက်ပြည့်အငြိမ်းစားယူခွင့်ပြုလိုက်သည်။

(ဝန်ကြီးရုံး)

အမှတ် ၇၈ ။ ။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၀ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပသော ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၁၅/ ၂၀၁၅) မှ သဘောတူညီချက်အရ အောက်ဖော်ပြပါ အရာထမ်း (၂) ဦးအား ယင်းတို့နှင့်ယှဉ်တွဲဖော်ပြပါရာထူးနေရာသို့ တာဝန်ဝတ္တရားများစတင်ထမ်းဆောင်သည့်နေ့မှစ၍ ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ချထားလိုက်သည် -

စဉ်	အမည်/လက်ရှိရာထူး/ဌာန	ပြောင်းရွှေ့ခန့်ထားသည့်ရာထူး/ဌာန
(၁)	ဦးစိုင်းသိန်းလွင် ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး (၃၁၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၃၀,၀၀၀) ကယားပြည်နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး (၃၁၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၃၀,၀၀၀) ရှမ်းပြည်နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန
(၂)	ဒေါ်စိုးစိုးထွန်း လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး (၂၈၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၀၀,၀၀၀) ရှမ်းပြည်နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန	လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး (၂၈၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၀၀,၀၀၀) ကယားပြည်နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန

(ဝန်ကြီးရုံး)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း ၁ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၇ ရက်)

အမှတ် ၇၉ ။ ။ ၁၉၉၆ ခုနှစ်၊ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် ဗီဒီယိုဥပဒေအခန်း (၆)၊ ပုဒ်မ (၁၉) အရ လည်းကောင်း၊ ၁၉၉၈ ခုနှစ်၊ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့်ဗီဒီယိုလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေအခန်း (၆) အပိုဒ် (၂၃) (၂၄) အရလည်းကောင်း၊ ဖွဲ့စည်းပေးထားသည့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဗီဒီယိုလုပ်ငန်း စိစစ်ကြီးကြပ်ရေး ကော်မတီအား ဗီဒီယိုလုပ်ငန်းများ စိစစ်ကြီးကြပ်နိုင်ရန်အတွက် တိုင်းဒေသကြီး ဗီဒီယိုလုပ်ငန်း စိစစ် ကြီးကြပ်ရေးကော်မတီကို အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့် အသစ်ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းလိုက်ပါသည် -

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးဗီဒီယိုလုပ်ငန်းစိစစ်ကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

- (က) ဦးအေးကျော် ဥက္ကဋ္ဌ
တိုင်းဒေသကြီးအုပ်ချုပ်ရေးမှူး
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန
- (ခ) ဦးထွန်းမင်းဇော် အဖွဲ့ဝင်
ညွှန်ကြားရေးမှူး
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန
- (ဂ) ရဲမှူးကြီးအောင်နိုင်သူ အဖွဲ့ဝင်
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှူး
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး
မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့
- (ဃ) ဦးမြင့်လွင် အဖွဲ့ဝင်
တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေအရာရှိ
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးဥပဒေအုပ်ချုပ်ရုံး
- (င) ဦးသန်းဗိုလ် အဖွဲ့ဝင်
တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန
- (စ) တိုင်းဒေသကြီးမန်နေဂျာ အဖွဲ့ဝင်
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း
- (ဆ) ဦးသိန်းထွန်းဝင်း အဖွဲ့ဝင်
အတွင်းရေးမှူး
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးဗီဒီယိုအခြေခံအဖွဲ့
မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင်အစည်းအရုံး
- (ဇ) ဦးငွေထွန်း အတွင်းရေးမှူး
တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန

(ဝန်ကြီးရုံး)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း ၁၂ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၈ ရက်)

အမှတ် ၈၀ ။ ။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သည့် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီး ဌာန၊ စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၁၆/၂၀၁၅) မှ သဘောတူညီချက်အရ ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ ပုံနှိပ်ရေးနှင့်စာအုပ်ထုတ်ဝေရေးလုပ်ငန်း၊ ရန်ကုန်ရုံး၊ စီမံရေးရာဌာနခွဲမှ ဌာနခွဲမှူး (စီမံ) လစာနှုန်း

(၂၅၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၂၇၀,၀၀၀) ဂျီဂျီ (ခ) ဒေါ်ခင်ခင်အား သက်ပြည့်အငြိမ်းစားမယူမီ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခွင့် (၄) လကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁၆ ရက်နေ့မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၅ ရက်နေ့အထိ ငြင်းပယ်လိုက်သည်။

အမှတ် ၈၁ ။ ။ အဆိုပါ ငြင်းပယ်ခဲ့သည့် သက်ပြည့်အငြိမ်းစားမယူမီကြိုတင်ပြင်ဆင်ခွင့် (၄) လကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၆ ရက်နေ့မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၅ ရက်နေ့အထိ ခံစားခွင့်ပြုပြီး ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၆ ရက်နေ့ နံနက်ပိုင်းမှစ၍ သက်ပြည့်အငြိမ်းစားယူခွင့်ပြုလိုက်သည်။

ရဲထွန်း၊
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ၊
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
အမျိုးသားသဘာဝဘေးကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဗဟိုကော်မတီ
အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁၃/၂၀၁၅)

နေပြည်တော်၊ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ပထမဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၂ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၃ ရက်)

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များကြောင့် ဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ကယ်ဆယ်ရေးအကူအညီများကို တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၏ အခွင့်အာဏာဖြင့် ထောက်ပံ့ခွင့်ပြုခြင်း

၁။ အမျိုးသားသဘာဝဘေးကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး ဗဟိုကော်မတီသည် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ အခန်း (၉)၊ ပုဒ်မ-၄၃၊ ပုဒ်မခွဲ (ခ) အရ အပ်နှင်းထားသည့် လုပ်ပိုင်ခွင့်ကို ကျင့်သုံး၍ ဤအမိန့်ကြော်ငြာစာကို ထုတ်ပြန်လိုက်သည်။

၂။ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာနသည် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များကြောင့် ဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းနှင့် ထောက်ပံ့ငွေများကို ကယ်ဆယ်ရေးစည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်း များနှင့်အညီ ဘေးသင့်ပြည်သူများ၏လက်ဝယ်သို့ အမြန်ဆုံးထောက်ပံ့ပေးနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာတွင် ဘေးဖြစ်ပွားမှုအခြေအနေ၊ ဘေးသင့်အိမ်ခြေ၊ ဘေးသင့်အိမ်ထောင်စု၊ ဘေးသင့်လူဦးရေများအပေါ် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၏ အတည်ပြုချက်များအရ ပြည်ထောင်စုအစိုးရကိုယ်စား လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် ထောက်ပံ့ပေးနေခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

၃။ ထိုသို့ ထောက်ပံ့မှုများကို ပိုမိုလျင်မြန်ထိရောက်စေရန်အတွက် ပြည်ထောင်စုအစိုးရ၏ လုပ်ပိုင်ခွင့်များ အနက်မှ ဘေးသင့်အိမ်ခြေ (၅၀) လုံး၊ ဘေးသင့်အိမ်ထောင်စု (၅၀) စု၊ ဘေးသင့်လူဦးရေ (၂၀၀) ဦးထက် မပိုသော ဘေးဖြစ်ပွားမှုအခြေအနေများတွင် တည်ဆဲကယ်ဆယ်ရေး စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများနှင့်အညီ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၏ အခွင့်အာဏာအရ ထောက်ပံ့ခွင့်ပြုလိုက်သည်။

၄။ ထောက်ပံ့မှုနှုန်းထားများနှင့် စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများကို လက်ရှိတည်ဆဲနှုန်းထား စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများအတိုင်း ဆောင်ရွက်သွားပါရန်နှင့် ပြောင်းလဲမှုများရှိပါက ညွှန်ကြားချက်များ ထပ်မံထုတ်ပြန် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် အပိုဒ် (၃) ပါ လုပ်ပိုင်ခွင့်ကို တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များသို့ လုပ်ပိုင်ခွင့် ခွဲဝေပေးလိုက်သည်။

(ပုံ) ဥက္ကဋ္ဌ၊
အမျိုးသားသဘာဝဘေးကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဗဟိုကော်မတီ။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြန်တမ်း

ရန်ကုန်မြို့ { ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၃ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁၆ ရက်) } သောကြာနေ့

ဤအပိုင်းကို သီးခြားစုပေါင်း၍ တွဲထားနိုင်ရန် သီးခြားစာမျက်နှာတပ်ထားပါသည်။

အပိုင်း ၂

နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၉၄/၂၀၁၅

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ၃ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁ ရက်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၊ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန (၅) မှ အောက်ဖော်ပြပါ အရာထမ်းများအား အမျိုးသား စီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာနသို့ လစာနှုန်းတူရာထူးဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁ ရက်နေ့၊ နံနက်ပိုင်းမှစ၍ ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ထမ်းဆောင်ခွင့်ပြုလိုက်သည် -

စဉ်	အမည်	ရာထူး	လစာနှုန်း
(၁)	ဦးသန်းအောင်ကျော်	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်	၃၈၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၄၀၀,၀၀၀
(၂)	ဦးစိုးမြင့်အောင်	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး	၃၁၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၁၀,၀၀၀

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၉၅/၂၀၁၅

နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၊ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန (၅) မှ အောက်ဖော်ပြပါ အရာထမ်းများအား ပြည်ထောင်စု တရားလွှတ်တော်ချုပ်သို့ လစာနှုန်းတူရာထူးဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁ ရက်နေ့၊ နံနက်ပိုင်းမှစ၍ ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ထမ်းဆောင်ခွင့်ပြုလိုက်သည် -

စဉ်	အမည်	ရာထူး	လစာနှုန်း
(၁)	ဦးသန်းဇော်သန်း	ညွှန်ကြားရေးမှူး	၃၄၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၄၀,၀၀၀
(၂)	ဦးညီညီဇော်	ဦးစီးအရာရှိ	၂၅၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၂၅၀,၀၀၀

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၉၆/၂၀၁၅

နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၊ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန (၅) မှ အောက်ဖော်ပြပါ အရာထမ်းများအား နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသို့ လစာနှုန်းတူရာထူးဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁ ရက်နေ့၊ နံနက်ပိုင်းမှစ၍ ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ထမ်းဆောင်ခွင့်ပြုလိုက်သည် -

စဉ်	အမည်	ရာထူး	လစာနှုန်း
(၁)	ဦးဇင်ကို	လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး	၂၈၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၀၀,၀၀၀
(၂)	ဦးအောင်ဗလဟိန်း	လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး	၂၈၀,၀၀၀-၄,၀၀၀-၃၀၀,၀၀၀

လှထွန်း၊
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊
နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး။

အမျိုးသားလွှတ်တော်ရုံး

အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၃၈/၂၀၁၅

နေပြည်တော်၊ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တော်သလင်းလဆန်း ၁၂ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၂၅ ရက်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်ရုံး၊ ဥက္ကဋ္ဌရုံးမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးနိုင်ထွန်းအား ဥပဒေပြုဌာနကြီး၊ ဥပဒေနှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းဌာနသို့ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၂၅ ရက်နေ့မှစ၍ ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ထမ်းဆောင် စေလိုက်သည်။

(ပုံ) ကြည်မင်း၊

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊

အမျိုးသားလွှတ်တော်ရုံး။

စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံး

(ကြည်းတပ်ဌာနစု)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဝါခေါင်လဆန်း ၉ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၂၄ ရက်)

အမှတ် ၁၁၄/၂၀၁၅ ။ ။ အောက်ဖော်ပြပါ အရာခံပိုလ်များအား ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၅ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော (၅၂)ကြိမ်မြောက် ကာကွယ်ရေးဌာနကောင်စီ၏ အမှုဆောင်အဖွဲ့ အစည်း အဝေးမှ သဘောတူခွင့်ပြုချက်အရ ၎င်းတို့နှင့်ယှဉ်တွဲဖော်ပြပါ နေ့ရက်များမှ အစပြု၍ တပ်မတော် (ကြည်း) တွင် ပြန်တမ်းဝင်အရာရှိ (ဒုတိယဗိုလ်) အဖြစ် ခန့်အပ်လိုက်သည် -

တပ်မတော် (ကြည်း)

(၁) ထွန်းအောင်ကျော်	ကြည်း	၆၉၁၈၈	၁-၈-၂၀၁၅
(၂) ခင်မောင်မြင့်	ကြည်း	၆၉၁၈၉	၄-၈-၂၀၁၅
(၃) ချစ်ဝင်း	ကြည်း	၆၉၁၉၀	၁၁-၈-၂၀၁၅
(၄) အောင်နိုင်	ကြည်း	၆၉၁၉၁	၁၂-၈-၂၀၁၅
(၅) သိန်းလှိုင်	ကြည်း	၆၉၁၉၂	၁၅-၈-၂၀၁၅
(၆) ထူးတင်အောင်	ကြည်း	၆၉၁၉၃	၁၉-၈-၂၀၁၅

အမိန့်အရ

ဗိုလ်ချုပ်လူအေး၊

စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံး၊

စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံး။

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန

နေပြည်တော်၊ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဝါခေါင်လပြည့်ကျော် ၁၀ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၉ ရက်)

အမှတ် ၁၀ ။ ။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ လမ်းမကြီးများ အဖြစ် သတ်မှတ်ကြေညာခဲ့သည့် ဤဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၅ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာ၏ ဇယား “က” လမ်းမကြီးများစာရင်းတွင် အောက်ဖော်ပြပါလမ်းများကို အသစ်ဖြည့်စွက်ကြေညာလိုက်သည်။

ဇယား “က” လမ်းမကြီးများ ရခိုင်ပြည်နယ်

အမှတ်စဉ်	လမ်းအမည်	တိုင်းအတွင်းရှိ လမ်း၏မိုင်အရှည်		ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနပိုင် လမ်း၏မိုင်အရှည်			မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ပိုင် လမ်း၏မိုင်အရှည်			မှတ်ချက်
		မိုင်	ဖာလုံ	မိုင်	ဖာလုံ	ပေ	မိုင်	ဖာလုံ	ပေ	
(၁)	(၂)	(၃)		(၄)			(၅)			(၆)
၃၃။	မောင်တောနယ်စပ်ခြံစည်းရိုးလမ်း (က) မီးခိုက်လမ်းဆုံ-တောင်ပြိုလက်ယာစခန်း (ခ) အမှတ်(၃) နယ်မြေရုံး-တောင်ပြိုလက်ယာစခန်း (ဂ) လိပ်ရလမ်းဆုံ-မီးခိုက်လမ်းဆုံ (ဃ) ရန်အောင်မြင်-ကျွန်းပေါက်-လိပ်ရလမ်းဆုံ-လိပ်ရနယ်မြေရုံး			၂	၅					
				၁	၅					
				၄	၆					
				၈	၃					

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ လမ်းမကြီးများအဖြစ် သတ်မှတ်ကြေညာခဲ့သည့် ဤဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၅ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာတွင်ပါရှိသော ဇယား “က” လမ်းမကြီးများ၏ စုစုပေါင်းမိုင်အရှည်ကို (၉၄၂ မိုင် ၄ ဖာလုံ ၆၅၅ ပေ) အစား (၉၅၉ မိုင် ၇ ဖာလုံ ၆၅၅ ပေ) ဟု ပြင်ဆင်သတ်မှတ်လိုက်သည်။

အမှတ် ၁၁ ။ ။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ လမ်းမကြီးများအဖြစ် သတ်မှတ်ကြေညာခဲ့သည့် ဤဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၇ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာ၏ ဇယား “က” လမ်းမကြီးများစာရင်းတွင် အောက်ဖော်ပြပါလမ်းကို အသစ်ဖြည့်စွက်ကြေညာလိုက်သည်။

ဇယား “က” လမ်းမကြီးများ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး

အမှတ်စဉ်	လမ်းအမည်	တိုင်းအတွင်းရှိ လမ်း၏မိုင်အရှည်		ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနပိုင် လမ်း၏မိုင်အရှည်			မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ပိုင် လမ်း၏မိုင်အရှည်			မှတ်ချက်
		မိုင်	ဖာလုံ	မိုင်	ဖာလုံ	ပေ	မိုင်	ဖာလုံ	ပေ	
(၁)	(၂)	(၃)		(၄)			(၅)			(၆)
၅၂။	ဘယ်လင်း-ရဲရွာလမ်း			၃၆	၄					

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ လမ်းမကြီးများအဖြစ် သတ်မှတ်ကြေညာခဲ့သည့် ဤဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၇ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာတွင်ပါရှိသော ဇယား “က” လမ်းမကြီးများ၏ စုစုပေါင်းမိုင်အရှည်ကို (၁၃၅၃ မိုင် ၂ ဖာလုံ ၃၃၀ ပေ) အစား (၁၃၈၉ မိုင် ၆ ဖာလုံ ၃၃၀ ပေ) ဟု ပြင်ဆင်သတ်မှတ်လိုက်သည်။

အမှတ် ၁၂ ။ ။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ လမ်းမကြီးများအဖြစ်သတ်မှတ်ကြေညာခဲ့သည့် ဤဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၂၆ ရက်စွဲပါ

အမိန့်ကြော်ငြာစာ၏ ဇယား “က” လမ်းမကြီးများစာရင်းတွင် အောက်ဖော်ပြပါလမ်းများကို အသစ်ပြည့်စွက်ကြေညာလိုက်သည်။

ဇယား “က” လမ်းမကြီးများ
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး

အမှတ်စဉ်	လမ်းအမည်	တိုင်းအတွင်းရှိ လမ်း၏မိုင်အရှည်		ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနပိုင် လမ်း၏မိုင်အရှည်			မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ပိုင် လမ်း၏မိုင်အရှည်			မှတ်ချက်
		မိုင်	ဖာလုံ	မိုင်	ဖာလုံ	ပေ	မိုင်	ဖာလုံ	ပေ	
(၁)	(၂)	(၃)		(၄)			(၅)			(၆)
၇၃။	ထူးကြီး-ထိန်သေးလမ်း			၉	၃	၁၄၅				

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ လမ်းမကြီးများအဖြစ် သတ်မှတ်ကြေညာခဲ့သည့် ဤဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၂၆ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာတွင်ပါရှိသော ဇယား “က” လမ်းမကြီးများ၏ စုစုပေါင်း မိုင်အရှည်ကို (၁၂၀၂ မိုင် ၁ ဖာလုံ ၄၉၇ ပေ) အစား (၁၂၁၁ မိုင် ၄ ဖာလုံ ၆၄၂ ပေ) ဟု ပြင်ဆင်သတ်မှတ်လိုက်သည်။

ခန့်ဇော်၊
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန။

ဆက်သွယ်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန
အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၉/၂၀၁၅)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ နယုန်လဆန်း ၅ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မေလ ၂၂ ရက်)

ဆက်သွယ်ရေးနှင့် သတင်းအချက်အလက် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မေလ ၁၉ ရက်နေ့ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁၂/၂၀၁၅) နှင့် မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေး လုပ်ငန်း၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မေလ ၁၉ ရက်နေ့ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁၂၇/၂၀၁၅) အရ ရာထူးတိုးမြှင့်ခန့်ထားခြင်းခံရသော မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းမှ အောက်ဖော်ပြပါ အရာထမ်း (၃) ဦးအား ဆက်သွယ်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန၏ ဖွဲ့စည်းပုံအင်အားအတွင်း ၎င်းတို့နှင့်ယှဉ်တွဲဖော်ပြပါ ရာထူးနေရာများ၌ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မေလ ၁၉ ရက်နေ့ နံနက်ပိုင်းမှစတင်၍ သိမ်းသွင်းခန့်ထားလိုက်သည် -

စဉ်	အမည်	လက်ရှိရာထူး/ဌာန	တိုးမြှင့်သည့်ရာထူး/ဌာန
(က)	ဦးခင်ကျော်	လက်ထောက်အထွေထွေမန်နေဂျာ ပစ္စည်းဌာန၊ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း	ညွှန်ကြားရေးမှူး စီမံရေးရာဌာန၊ ဆက်သွယ်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန
(ခ)	ဦးမိုးကျော်စိုး	ဒုတိယအင်ဂျင်နီယာချုပ် သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာဌာန၊ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း	ညွှန်ကြားရေးမှူး အရင်းအမြစ်စီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ဆက်သွယ်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန
(ဂ)	ဦးမင်းမင်းထွဋ်	အင်ဂျင်နီယာမှူး အဝေးဆက်သွယ်ရေးဌာန၊ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း	ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး လိုင်စင်နှင့်စစ်ဆေးရေးဌာန၊ ဆက်သွယ်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန

စိုးသိန်း၊
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ပူးတွဲတာဝန်)၊
ဆက်သွယ်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြန်တမ်း

ရန်ကုန်မြို့

{ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၃ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁၆ ရက်) }

သောကြာနေ့

ဤအပိုင်းကို သီးခြားစုပေါင်း၍ တွဲထားနိုင်ရန် သီးခြားစာမျက်နှာတပ်ထားပါသည်။

အပိုင်း ၄

Naturalife & Green Company Limited

ဖျက်သိမ်းခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍

နောက်ဆုံးအစည်းအဝေးခေါ်ယူခြင်း

မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများ အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၀၈-င အရ၊ ဖျက်သိမ်းဆဲ **Naturalife & Green Company Limited** ၏ နောက်ဆုံးအစည်းအဝေးကို အောက်ပါအတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ အစည်းအဝေးများ၏ သဘောတူညီချက်ကိုရရှိရန်ဖြစ်ပါသဖြင့် အစည်းအဝေးအားလုံး တက်ရောက်ကြရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အစည်းအဝေးတွင် စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိ၏ အစီရင်ခံစာနှင့် စာရင်းရှင်းတမ်းများ တင်ပြပါမည်။

အစည်းအဝေးကျင်းပမည့်နေ့ - ၂. ၁၁. ၂၀၁၅

အစည်းအဝေးကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် (၁၀:၀၀) နာရီ

အစည်းအဝေးကျင်းပမည့်နေရာ - ကုမ္ပဏီရုံးခန်း

ဒေါ်နှင်းနွယ်အေး

(B.Com, C.P.A)

စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိ

အမှတ် (၁၆၀)၊ ပထမထပ်၊

၄၅ လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊

ရန်ကုန်မြို့။

ရောင်နီလင်းရောင်းဝယ်ရေး ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏

ဖျက်သိမ်းရန်ကြေညာချက်

၁။ **ရောင်နီလင်းရောင်းဝယ်ရေး ကုမ္ပဏီလီမိတက်**ကို အစုရှင်များ၏ ဆန္ဒအရ အလိုအလျောက် ဖျက်သိမ်းရန် (၁၅-၁၀-၂၀၁၅) နေ့က ကုမ္ပဏီရုံးတွင်ကျင်းပသော သာမန်ထက် ထူးကဲသည့် အထွေထွေ အစည်းအဝေးက အထူးဆုံးဖြတ်ချက် ချမှတ်ခဲ့ပါသည်။

၂။ ယင်းအစည်းအဝေးကပင် ကုမ္ပဏီစာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိအဖြစ် အမှတ်-၅၀၊ ပထမထပ်၊ အခန်း (စီ-၁)၊ ဘဏ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးချန္ဒရာ [B.Sc., H.G.P, M.A (Business Law), PG Dip in Law (အထက်တန်းရှေ့နေ)] [၁၂/သကတ (နိုင်) ၁၁၈၄၉၃] အား ခန့်ထားရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့ပါသည်။

၃။ သို့ပါ၍ ကုမ္ပဏီထံပေးရန်နှင့် ရရန်ရှိသည်များကို (၁) လအတွင်း စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေး အရာရှိထံ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရန် ကြေညာလိုက်ပါသည်။

ဦးနိုင်နိုင်လင်း
မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ
ရောင်နီလင်းရောင်းဝယ်ရေး ကုမ္ပဏီလီမိတက်

ဦးချန္ဒရာ
အထက်တန်းရှေ့နေ
စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိ

BAO YUN PRODUCTION COMPANY LIMITED

ဖျက်သိမ်းရန်ကြေညာချက်

၁။ **BAO YUN PRODUCTION COMPANY LIMITED** ကို အစုရှင်များ၏ ဆန္ဒအရ အလိုအလျောက်ဖျက်သိမ်းရန် (၁၅-၁၀-၂၀၁၅) နေ့က ကုမ္ပဏီရုံးတွင်ကျင်းပသော သာမန်ထက် ထူးကဲသည့် အထွေထွေအစည်းအဝေးက အထူးဆုံးဖြတ်ချက် ချမှတ်ခဲ့ပါသည်။

၂။ ယင်းအစည်းအဝေးကပင် ကုမ္ပဏီစာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိအဖြစ် အမှတ်-၅၀၊ ပထမထပ်၊ အခန်း (စီ-၁)၊ ဘဏ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးချန္ဒရာ [B.Sc., H.G.P, M.A (Business Law), PG Dip in Law (အထက်တန်းရှေ့နေ)] [၁၂/သကတ (နိုင်) ၁၁၈၄၉၃] အား ခန့်ထားရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့ပါသည်။

၃။ သို့ပါ၍ ကုမ္ပဏီထံပေးရန်နှင့် ရရန်ရှိသည်များကို (၁) လအတွင်း စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေး အရာရှိထံ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရန် ကြေညာလိုက်ပါသည်။

ဦးမင်းမျိုးသန့်
မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ
BAO YUN PRODUCTION COMPANY LIMITED

ဦးချန္ဒရာ
အထက်တန်းရှေ့နေ
စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိ

ရတနာကံပွင့် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏

ဖျက်သိမ်းရန်ကြေညာချက်

၁။ **ရတနာကံပွင့် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း ကုမ္ပဏီလီမိတက်**ကို အစုရှင်များ၏ ဆန္ဒအရ အလိုအလျောက် ဖျက်သိမ်းရန် (၁၅-၁၀-၂၀၁၅) နေ့က ကုမ္ပဏီရုံးတွင်ကျင်းပသော သာမန်ထက် ထူးကဲသည့် အထွေထွေ အစည်းအဝေးက အထူးဆုံးဖြတ်ချက် ချမှတ်ခဲ့ပါသည်။

၂။ ယင်းအစည်းအဝေးကပင် ကုမ္ပဏီစာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိအဖြစ် အမှတ်-၅၀၊ ပထမထပ်၊ အခန်း (စီ-၁)၊ ဘဏ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးချန္ဒရာ [B.Sc., H.G.P, M.A (Business Law), PG Dip in Law (အထက်တန်းရှေ့နေ)] [၁၂/သကတ (နိုင်) ၁၁၈၄၉၃] အား ခန့်ထားရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့ပါသည်။

၃။ သို့ပါ၍ ကုမ္ပဏီထံပေးရန်နှင့် ရရန်ရှိသည်များကို (၁) လအတွင်း စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေး အရာရှိထံ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရန် ကြေညာလိုက်ပါသည်။

ဦးသောင်းထိုက်မင်း

မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ

ရတနာကံပွင့် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း ကုမ္ပဏီလီမိတက်

ဦးချန္ဒရာ

အထက်တန်းရှေ့နေ

စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိ

မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၀၆ (၁) အရ ကြော်ငြာစာ

ဧရာဝတီ မင်္ဂလာ ကုမ္ပဏီလီမိတက်

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ (၁၂) ရက်နေ့တွင် ကုမ္ပဏီရုံးခန်း၌ကျင်းပပြုလုပ်သော အဖွဲ့ဝင်များ၏ သာမန်မဟုတ်သော အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက် (Extra Ordinary Resolution) အရ **ဧရာဝတီ မင်္ဂလာ ကုမ္ပဏီလီမိတက် (AEYARWADY MANIPURA COMPANY LIMITED.)** ကို (၁၂. ၁၀. ၂၀၁၅) ရက်နေ့မှစ၍ စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

ယင်းသို့ စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရာတွင် ဒေါ်မြင့်မြင့်အေး (အထက်တန်းရှေ့နေ) အား စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိအဖြစ် ခန့်အပ် လိုက်ပါသည်။

ကုမ္ပဏီမှ ရရန်နှင့် ပေးရန်ရှိသည်များကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ (၁၁) ရက်နေ့ကို နောက်ဆုံး ထား၍ (၁) လအတွင်း ဖော်ပြပါ စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိထံ ဆက်သွယ်တောင်းခံခြင်းများနှင့် ပေးသွင်းခြင်းများ ပြုလုပ်နိုင်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

Daw Sein Lae Wai

Managing Director

Ayeyarwady Manipura Co.,Ltd.

ဒေါ်မြင့်မြင့်အေး

အထက်တန်းရှေ့နေ

စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိ

စဉ်- ၂၁၂၄၁